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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Απεργία όλων των υγειονομικών σήμερα
Πηγή: ΝΕΑ ΤΗΣ ΛΕΣΒΟΥ Σελ.: 14 Ημερομηνία

έκδοσης:
20-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

660.26 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ΣΥΓΚΕΝΤΡΩΣΗ ΣΤΙΣ 10:00 ΣΤΟ ΠΡΟΑΥΛΙΟ ΤΟΥ ΒΟΣΤΑΝΕΙΟΥ

Απεργία όλων 
των υγειονομικών σήμερα
Π

ανυγειονομική απερ
γία έχει κηρυχθεί 
για σήμερα από την 
Ομοσπονδία Ενώσεων Νο

σοκομειακών Γιατρών Ελ
λάδος (ΟΕΝΓΕ), στην οποία 
συμμετέχει η Πανελλήνια 
Ομοσπονδία Εργαζομένων 
Δημόσιων Νοσοκομείων 
(ΠΟΕΔΗΝ) και κατ' επέκταση 
η Ένωση Ιατρών ΕΣΥ Λέσβου 
και ο Σύλλογος Εργαζομένων 
Νοσοκομείου Μυτιλήνης.
Σε συμμετοχή στις απεργια- 
κές κινητοποιήσεις καλεί η 
Ένωση Ιατρών ΕΣΥ Λέσβου. 
Στην ανακοίνωση που εξέδω
σε κάνει λόγο για τις ελλεί
ψεις προσωπικού στα δημό
σια νοσοκομεία, για τις μονι
μοποιήσεις που δεν γίνονται, 
για την εντατικοποιημένη και 
κακοπληρωμένη εργασία, 
για τις απλήρωτες εφημερί
ες. Επισημαίνει ακόμη πως 
πρόθεση της κυβερνητικής 
πολιτικής είναι η υποβάθμιση 
του δημόσιου συστήματος 
υγείας και η ιδιωτικοποίησή 
του.
«Οι νοσοκομειακοί γιατροί 
τα χρόνια των μνημονίων 
έχουμε υποστεί απώλειες 
στο εισόδημά μας πάνω από 
το 40%, εξαιτίας των περι
κοπών στον βασικό μισθό, 
μιας σειράς επιδομάτων, 
την κατάργηση του χρονο- 
επιδόματος, του 13ου και 
14ου μισθού, την κατάργη
ση της αυτοτελούς φορο- 
λόγησης των εφημεριών. 
Προσπαθούν να μας ρίξουν 
στάχτη στα μάτια με τη με- 
σοσταθμική αύξηση 10%, 
που τελικά είναι 5% στον 
βασικό μισθό», αναφέρεται 
στην ανακοίνωση.

Η Ένωση Ιατρών ΕΣΥ Λέσβου 
δηλώνει πως με τη σημερινή 
απεργία, αλλά και εκείνη που 
έπεται στις 9 Νοεμβρίου, δι- 
εκδικείται:
-Άμεση εφαρμογή των τε
λεσίδικων αποφάσεων του 
ΣτΕ και του Αρείου Πάγου. 
Επαναφορά 13ου και 14ου 
μισθού. Αυτοτελής φορο- 
λόγηση 20% των τακτικών 
εφημεριών. Αφορολόγητες 
πρόσθετες εφημερίες. Άμε
ση πληρωμή στο ακέραιο 
του συνόλου των δεδουλευ
μένων εφημεριών (τακτικών 
και
πρόσθετων) και της ειδικής 
αποζημίωσης του άρθρου 
88 και του άρθρου 90 του 
Ν.4850/2021.
-Επαναφορά όλων των επι
δομάτων που έχουν μειω- 
θεί-καταργηθεί (επίδομα 
νοσοκομειακής απασχόλη- 
σης-βιβλιοθήκης). Χορήγη
ση επιδόματος ανθυγιεινής 
εργασίας. Επίδομα χρόνου 
προϋπηρεσίας, συμπεριλαμ
βανομένου και του χρόνου 
άσκησης ειδικότητας, 4% με

τη συμπλήρωση ενός έτους 
υπηρεσίας, προσαυξανόμενο 
κατά 4% ανά διετία.
-Ένταξη στα Βαρέα και Ανθυ
γιεινά.
-Μονιμοποίηση όλων των 
επικουρικών, συμβασιού- 
χων, χωρίς όρους και προϋ
ποθέσεις, άμεση προκήρυξη 
του συνόλου των κενών ορ
γανικών θέσεων.

Για τη σημερινή απεργία η 
Ένωση Ιατρών ΕΣΥ Λέσβου 
καλεί σε συγκέντρωση στο 
προαύλιο του νοσοκομείου 
στις 10:00-12:00. Τη συμμε
τοχή του στην απεργία ανα
κοίνωσε και ο Σύλλογος Ερ
γαζομένων του Βοστάνειου, 
που επίσης καλεί σε συγκέ
ντρωση στο προαύλιο του 
νοσοκομείου στις 10 το πρωί.

Σύμφωνα με τον Σύλλογο:
«Η εντατικοποίηση, οι δύ
σκολες συνθήκες εργασίας, 
οι μετακινήσεις από κλινική 
σε κλινική, η κακοπληρωμέ
νη εργασία καλά κρατούν. 
Η κυβέρνηση με άλλα λόγια 
συνεχίζει την εγκληματική 
της πολιτική, αφήνοντας τις 
δημόσιες δομές υγείας ακά
λυπτες, χωρίς προσλήψεις 
μόνιμου προσωπικού, με 
συνταξιοδοτήσεις που δεν 
αναπληρώνονται, με εργα
ζόμενους που ζουν μέσα 
στην ανασφάλεια των ελα
στικών μορφών εργασίας, 
με εργαζόμενους σε αναστο
λή. Σαν να μην έφθαναν όλα 
αυτά ετοιμάζεται νομοσχέ
διο για τη δευτεροβάθμια 
υγεία που διαλύει ό,τι έχει 
απομείνει από το δικαίωμα 
των ασθενών στη δωρεάν 
υγεία, οι οποίοι θα εξανα
γκάζονται να βάλουν ακόμα 
πιο βαθιά το χέρι στην τσέ
πη για να έχουν πρόσβαση

σε ακόμα πιο υποβαθμισμέ
νες υπηρεσίες υγείας».
Οι υγειονομικοί του νοσοκο
μείου διεκδικούν:
-Αυξήσεις στους μισθούς. 
Επαναφορά 13ου - 14ου μι
σθού, ξεκινώντας με κατα
βολή επιδόματος Χριστου
γέννων.
-Προσλήψεις μόνιμου προ
σωπικού και μονιμοποίηση 
των συμβασιούχων. 
-Ανάκληση των αναστολών 
εργασίας των εργαζομένων. 
-Επέκταση ανθυγιεινού επι
δόματος και ένταξη στα βα
ρέα και ανθυγιεινά επαγγέλ
ματα όλων όσοι εργάζονται 
σε αντίστοιχες συνθήκες. 
-Ενίσχυση και αποκλειστικά 
κρατική χρηματοδότηση του 
ΕΣΥ.
-Να σταματήσουν οι διώξεις 
σε βάρος συναδέλφων τους 
που αγωνίζονται για τα δικαι
ώματα των υγειονομικών και 
τις ανάγκες των λαϊκών οικο
γενειών.

Η Αγωνιστική
Συσπείρωση
Υγειονομικών
Η Αγωνιστική Συσπείρωση Υγει

ονομικών στο Νοσοκομείο Μυ
τιλήνης εξέδωσε ξεχωριστή ανακοί

νωση, σύμφωνα με την οποία χρόνο 
με τον χρόνο τα προβλήματα των 
υγειονομικών στο σύστημα υγείας 
και των ασθενών όλο και διευρύνο
νται. Στην ανακοίνωση τονίζεται: «Η 
επίσκεψη της υπουργού στο νοσο
κομείο, που συνοδεύτηκε από την 
καταστολή των δυνάμεων ασφά
λειας προς τους υγειονομικούς,

επιβεβαίωσε περίτρανα, πως αυτά 
δεν θα λυθούν με κουβέντες και 
συζητήσεις, αλλά με διεκδίκηση και 
αγώνα».
Και συνεχίζει: «Ως εργαζόμενοι που 
βιώνουμε, την εντατικοποίηση της 
εργασίας, το άγχος να βρεθεί κρε
βάτι για τις νέες εισαγωγές, αλλά 
και ως πολίτες, δεν ανεχόμαστε 
άνθρωποι να κινδυνεύουν να πεθά- 
νουν αβοήθητοι, επειδή οι κυβερ- 
νώντες υπολογίζουν την υγεία του 
λαού όχι ως κοινωνικό αγαθό, αλλά 
ως ακριβοπληρωμένο εμπόρευμα. 
Οι ελλείψεις μας γονατίζουν όλο 
και περισσότερο. Πάνω από το ένα 
τρίτο των εργαζόμενων δουλεύει 
με συμβάσεις εργασίας και βρί

σκεται σε εργασιακή ανασφάλεια. 
Ακόμα ισχύει το απαράδεκτο μέ
τρο της αναστολής εργασίας για 
τους συναδέλφους που δεν έχουν 
εμβολιαστεί. Τιμωρούνται με αυτό 
το μέτρο όχι μόνο οι συγκεκριμένοι 
συνάδελφοι, αλλά όλοι οι υγειονο
μικοί και οι ασθενείς. Επίσης έχου
με το νέο καθηκοντολόγιο των νο
σηλευτών και βοηθών νοσηλευτών, 
που αποσκοπεί στην εξασφάλιση 
φθηνού νοσηλευτικού προσωπικού 
για τις ανάγκες του «νοσοκομείου 
- επιχείρηση», με διαιώνιση της δι
πλής εκμετάλλευσης σε βάρος των 
βοηθών νοσηλευτών και αύξηση 
της εντατικοποίησης και της νομι
κής ευθύνης για τους νοσηλευτές».
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1  Η υγεία στους δρόμους
Πηγή: ΓΝΩΜΗ ΤΗΣ ΠΑΤΡΑΣ Σελ.: 15 Ημερομηνία

έκδοσης:
20-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

482.83 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Η υγεία στους δρόμους
Απεργία και κινητοποιήσεις σήμερα από γιατρούς και νοσηλευτές στα δημόσια 
νοσοκομεία και της Δυτικής Ελλάδας

Σ
ε απεργία προχωρούν σήμερα, γιατροί 
και νοσηλευτές στα δημόσια νοσοκομεία. 
Οι δύο Ομοσπονδίες διαμαρτύρονται για 
την υποστελέχωση και υποχρηματοδότηση των 

νοσοκομείων και ζητούν την επίλυση οικονο
μικών και θεσμικών αιτημάτων.
Η Ομοσπονδία Ενώσεων Νοσοκομειακών Για
τρών Ελλάδας (ΟΕΝΓΕ) και η Πανελλήνια Ομο
σπονδία Εργαζομένων στα Δημόσια Νοσοκο
μεία (ΠΟΕΔΗΝ) έχουν προκηρύξει 24ωρη απερ
γία για την περιφέρεια και στάση εργασίας, από 
τις 08:00 έως τις 15:00 για την Αττική.
Οι δύο Ομοσπονδίες διαμαρτύρονται για την 
υποστελέχωση και υποχρηματοδότηση των νο
σοκομείων και ζητούν την επίλυση οικονομι
κών και θεσμικών αιτημάτων.
«Ο δημόσιος τομέας υγείας είναι ανεκτίμητος, 
αναντικατάστατος και ως εκ τούτου θα πρέπει

να διαφυλαχθεί, να ενισχυθεί και να σταματή
σει κάθε σενάριο για καταργήσεις, συγχωνεύ
σεις υγειονομικών μονάδων και ιδιωτικοποίηση 
του ΕΣΎ», τονίζει η ΠΟΕΔΗΝ.
Η Ένωση Ιατρών Νοσοκομείων Αχάίας (ΕΙΝΑ) 
συμμετέχει στη σημερινή κινητοποίηση και σε 
ανακοίνωσή της. αναφέρει ότι «τρία χρόνια 
μετά την πανδημία, το ΕΣΥ βρίσκεται στα πρό
θυρα λειτουργικής κατάρρευσης, στο χειρό
τερο σημείο των τελευταίων δεκαετιών, ενώ η 
κατάσταση στα επαρχιακά νοσοκομεία και η 
επιχειρούμενη διάλυση της Δημόσιας Παιδια
τρικής Περίθαλψης είναι εικόνες από το κον
τινό μέλλον».
Η Ε.Ι.Ν.Α. στηρίζει και συμμετέχει στις κινη
τοποιήσεις διάρκειας που εξαγγέλθηκαν από την 
ΟΕΝΓΕ για τη διάσωση του Ε ΣΎ και τα εργα
σιακά δικαιώματα των υγειονομικών και καλεί

όλους τους γιατρούς σε συνελεύσεις ανά νο
σοκομείο και Κ.Υ.. επισχέσεις εργασίας, πολύ
μορφες κινητοποιήσεις διάρκειας μαζί με τους 
συλλογικούς φορείς της περιοχής μας για: 
-Να μην περάσει το «νέο ΕΣΥ» και τα νομο
σχέδια που διαλύουν τη δημόσια δωρεάν πε
ρίθαλψη
-Να σταματήσει η διάλυση του ΕΣΥ προς όφε
λος των μεγάλων ιδιωτικών ομίλων 
-Να είναι η υγεία δημόσιο δωρεάν αγαθό και 
όχι εμπόρευμα
-Να ενισχυθεί η δημόσια πρωτοβάθμια φρον
τίδα
-Να σταματήσει η αποψίλωση του ΕΣΥ από αν
θρώπινο δυναμικό
Πρέπει να σημειωθεί ότι για την περιοχή έχει 
προγραμματιστεί συγκέντρωση στην 6η ΥΠΕ 
στις 12 το μεσημέρι.
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1  "Βρισκόμαστε πλέον στο χείλος του γκρεμού”
Πηγή: ΠΡΩΪΝΗ ΤΗΣ ΗΛΙΕΙΑΣ Σελ.: 9 Ημερομηνία

έκδοσης:
20-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

894.79 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ
Οι ελλείψει σε ιατρούε 
είναι στο 50% στο νοσοκο
μείο του Πύργου σε ακόμα 
χειρότερη θέση το 
νοσοκομείο ins Αμαλιάδαε 
και xns Κρεστεναε

Στο "κόκκινο"
Παθολογική και ΜΕΘ

ΑΗΜΟΙΙΛ & ΔΩΡΕΑ Ν VTEIA

Νέα συγκέντρωση διαμαρτυρίας χθες έξω από την πύλη του Γ.Ν Ηλείας από σωματεία 
και συλλόγους για την υποστελέχωση και υποχρηματοδότηση του Νοσοκομείου Πύργου

Γ. Γεωργίου - πρόεδρος Συλλόγου Εργαζομένων Ν. Πύργου

“Βρισκόμαστε πλέον 
στο χείλος του γκρεμού”

Ν
έα δυναμική συγκέντρωση δια
μαρτυρίας ενάντια στην απαξίωση 
του Νοσοκομείου Πύργου και γε
νικότερα της Υγείας στην Ηλεία, πραγμα

τοποίησαν χθες το μεσημέρι έξω από την 
πύλη του Γ.Ν Ηλείας ο Σύλλογος Εργαζο
μένων της Νοσηλευτικής Μονάδας μαζί με 
εκπρόσωποι επαγγελματικών τάξεων, φο
ρέων, συνδικάτων και συλλόγων εργαζο
μένων του Νομού. Βασικό ζητούμενο η 
στελέχωση και η χρηματοτοδόση των Νο
σοκομείων για να διασφαλιστεί το δι
καίωμα των πολιτών για δημόσια και 
δωρεάν υγεία.

Γράφει η Ελένη Παπαδοπούλου

Ο πρόεδρος του Συλλόγου Εργαζομένων 
Νοσοκομείου Πύργου Γιάννης Γεωργίου, 
χαιρέτισε αρχικά τα σωματεία και τους 
συλλόγους που έδωσαν δυναμικό παρών 
στην κινητοποίηση ενώ στην ομιλία του 
αναφέρθηκε αναλυτικά στην υποστελέ
χωση και την υποχρηματοδότηση και των 
τριών Νοσοκομείων που βρίσκεται σε τρα
γικά επίπεδα καθώς και στην λειτουργία 
της Παθολογικής Κλινικής του ΓΝ Ηλείας 
που γίνεται με “δεκανίκια” και βρίσκεται 
μόνιμα στο “κόκκινο”.
«Η Υγεία - τόνισε ο κ. Γεωργίου- δεν 
αφορά μόνο τους υγειονομικούς αφορά 
όλους τους πολίτες της Ηλείας που την 
στερούνται αυτή τη στιγμή εξαιτίας των 
πολίτικων που εφαρμοστήκαν από τις κυ
βερνήσεις τα τελευταία χρόνια.
Η υποστελέχωση και την υποχρηματοδό
τηση, έχουν απογυμνώσει τα νοσοκομεία 
μας. Οι ελλείψεις σε ιατρούς είναι στο 
50% στο νοσοκομείο του Πύργου σε 
ακόμα χειρότερη θέση το νοσοκομείο της 
Αμαλιάδας και της Κρεστενας. Λειτουρ
γούμε μια Παθολογική κλινική στον 
Πύργο για όλο τον πληθυσμό του Νομού 
με 38 αναπτυγμένες κλίνες οι οποίες δεν 
επαρκούν καθώς τα περιστατικά καθημε

ρινώς είναι πάνω από 50 και φιλοξε
νούνται στις υπόλοιπες κλινικές και όλα 
αυτά με ένα μόνιμο ιατρό παθολόγο μετα
κινημένο από Αμαλιάδα και τις υπόλοιπες 
εφημερίες τις καλύπτουν ιατροί από όμο
ρους Νομούς από την Πάτρα, από την Τρί
πολη, από την Μεσσηνία έχοντας υπό την 
επίβλεψη τους εκτός από την παθολογική 
κλινική, την κλινική covid και τα επείγοντα 
περιστατικά.
Αγώνας κάθε μήνα για να βγουν οι εφη
μερίες και για να μην πάμε σε αναστολή 
λειτουργίας της παθολογικής κλινικής. Στο 
νοσοκομείο Πύργου λειτουργεί κλινική 
covid και Παθολογική χωρίς μόνιμο 
πνευμονολόγο, και οιυπόλοιπες ειδικότη
τες με δυο και τρεις μονίμους ιατρούς 
όπως ουρολογική και ορθοπεδική ψυ
χιατρική και αιμοδοσία. Η ΜΕΘ κινδυ
νεύει με αναστολή λειτουργίας αν φύγουν 
οι δυο ιατροί που έχουν πάρει θέση σε 
άλλα νοσοκομεία με τον τελευταίο διαγω
νισμό. Δεν κινδυνολογούμε λεμέ την αλή
θεια, δεν κρύβουμε τα προβλήματα κάτω 
από το πατάκι όπως θα θέλαν οι κυβερ- 
νώντες και διοικούντες. Βρισκόμαστε 
πλέον στο χείλος του γκρεμού με τους 
ασθενείς να ταλαιπωρούνται και τους 
υγειονομικούς να μην αντέχουν άλλο λόγω 
της εργασιακής εξουθένωσης."

Αδιαφορία για το “άγονο”
Παράλληλα ο κ. Γεωργίου τόνισε πως σε 
ότι αφορά το “άγονο” του νομού που 
έχουν αιτηθεί εισπράττουν μόνο αδιαφο
ρία.‘Έχουμε αιτηθεί και απαιτούμε εδώ 
και περισσότερο από ένα χρόνο, το άγονο 
της Περιοχής που θα δώσει κίνητρα οι
κονομικά και επιστημονικά και θα γίνει ο 

νομός μας πιο ελκυ
στικός για την ιατρική 
κοινότητα και ει
σπράττουμε αδιαφο
ρία. Μας λένε ότι 
ετοιμάζουν εδώ και 
δυο χρονιά σχέδιο 
νόμου με κίνητρα για 
τους ιατρούς που θα 
στελεχώσουν τα νο
σοκομεία στην περι
φέρεια «φεξε μου και 

γλίστρησα». Συνεχίζουν να βγάζουν διαγω
νισμούς χωρίς κίνητρα οι οποίοι καταλή
γουν άγονοι επιμένοντας σε μια τακτική 
χωρίς αποτελέσματα. Δεν φτάνει αυτό μας 
ειρωνεύεται κιόλας η Κυρία Γκαγκα. Δεν εί
μαστε λέει Καστελόριζο. Το Άργος, η Καλα
μάτα είναι Καστελόριζο γιατί εκεί είναι 
άγονο και εδώ όχι; Και επιμένει να λέει ότι 
είμαστε μια ακμάζουσα περιοχή που νέοι 
μένουν και αυξανόμαστε! Μάλλον είναι 
εκτός τόπου και χρόνου.”

Μονιμοποίηση 
των συμβασιούχων & 

συμμετοχή στην σημερινή 
απεργία της ΠΟΕΔΗΝ

Σε ότι αφορά την μονιμοποίηση των συμ
βασιούχων ο κ. Γεωργίου ανέφερε ότι οι 
συμβασιούχοι αποτελούν το 40% του 
προσωπικού των Νοσοκομείων όλης της 
χώρα όπως και στα δικά μας και θα πρέ
πει να αναληφθεί σοβαρή πολιτική πρω
τοβουλία προκειμένου να
μονιμοποιηθούν οι συμβασιούχοι υγει
ονομικοί και προνοιακοί υπάλληλοι, γιατί 
καλύπτουν πάγιες και διαρκείς ανάγκες. 
Τέλος τόνισε ότι την 1η Σεπτεμβρίου 
2022 έκλεισε ένα χρόνο το άδικο μέτρο 
των Αναστολών Εργασίας των υγειονομι
κών που στερεί από το ΕΣΥ τις υπηρεσίες 
7.000 Υγειονομικών κατά χρονικά δια
στήματα, χωρίς κανένα υγειονομικό όφε
λος.
“Όσο για τους μισθούς των υγειονομικών 
είναι χαμηλότεροι ή κοντά στο κατώτατο 
μισθό του ανειδίκευτου εργάτη”και κατέ
ληξε λέγοντα οτι σήμερα όλοι διαδηλώ
νουν στην Αθήνα για τα δίκαια αιτήματα 
του κλάδου με αποκορύφωμα την πανελ
λαδική απεργία τις ΑΔΕΔΥ στις 9 Νοέμ
βρη”
Πέρα από τον πρόεδρο του Συλλόγου Ερ
γαζομένων Νοσοκομείου Πύργου Γιάννη 
Γεωργίου, χαιρετισμό απηύθυναν ο πρό
εδρος της ΓΕΝΟΠ ΔΕΗ Νίκος Λοχοβίτης, 
ο πρόεδρος του Εργατικού Κέντρου Πύρ
γου Γιώργος Βένδρας, ο Χρήστος Γαρύ- 
φαλλος πρόεδρος του Συλλόγου 
εργαζομένων δήμων Πύργου - Ολυμπίας 
και Ζαχάρως, η Στέλλα Αναστασίου πρό
εδρος της ΕΛΜΕ Ηλείας, ο Νίκος Γκότσης 
από το Σωματείο Ιδιωτικών υπαλλήλων 
Ηλείας, και ο Ανδρέας Ασημακόπουλος 
πρόεδρος του Συλλόγου υπαλλήλων της 
ΠΕ Ηλείας.
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1  Στηρίξτε τη δημόσια και δωρεάν περίθαλψη
Πηγή: ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΣ Σελ.: 4 Ημερομηνία

έκδοσης:
20-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

220.08 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Στηρίξτε τη δημόσια 
και δωρεάν περίθαλψη

Γενική απεργία σήμερα για τον υγειονομικό κόσμο που 
υπηρετεί στα νοσηλευτικά ιδρύματα της χώρας.

Η Ενωση Νοσοκομειακών Ιατρών Αχαΐας (ΕΙΝΑ) σε ανα
κοίνωσή της αναφέρει:
«Τρία σχεδόν χρόνια πανδημίας ανέδειξαν την ανάγκη 
ενός ισχυρού Δημόσιου Δωρεάν Καθολικού Συστήματος 
Υγείας, θα είχαν σωθεί πολλές χιλιάδες ανθρώπινες ζωές 
και η χώρα μας δεν θα είχε τις μακάβριες πρωτιές στους 
δείκτες θνητότητας, εάν το ΕΣΥ είχε ενισχυθεί ουσιαστι
κά με υποδομές και ανθρώπινο δυναμικό».
Η ΕΙΝΑ στηρίζει και συμμετέχει στις κινητοποιήσεις δι
άρκειας που εξαγγέλθηκαν από την ΟΕΝΓΕ για τη διάσω
ση του ΕΣΥ και τα εργασιακά δικαιώματα των υγειονομι
κών. Καλεί όλους τους γιατρούς σε συνελεύσεις ανά νο
σοκομείο και ΚΥ, επισχέσεις εργασίας, πολύμορφες κινη
τοποιήσεις διαρκείας μαζί με τους συλλογικούς φορείς της 
περιοχής μας για:
►Να μην περάσει το «νέο ΕΣΥ» και τα νομοσχέδια που δι
αλύουν τη Δημόσια Δωρεάν Περίθαλψη 
►Να σταματήσει η διάλυση του ΕΣΥ προς όφελος των με
γάλων ιδιωτικών ομίλων
►Να είναι η Υγεία Δημόσιο Δωρεάν Αγαθό και όχι εμπόρευμα 
►Να ενισχυθεί η Δημόσια Πρωτοβάθμια Φροντίδα 
► Να σταματήσει η αποψίλωση του ΕΣΥ από ανθρώπι
νο δυναμικό.

ΠΟΕΔΗΝ
Αντίστοιχα η ΠΟΕΔΗΝ σε ανακοίνωσή της αναφέρει: «Ο 
Δημόσιος τομέας υγείας είναι ανεκτίμητος, αναντικατάστατος 
και ως εκ τούτου θα πρέπει να διαφυλαχθεί, να ενισχυθεί και 
να σταματήσει κάθε σενάριο για καταργήσεις, συγχωνεύσεις 
υγειονομικών Μονάδων και ιδιωτικοποίηση του ΕΣΥ... 
Τα νοσοκομεία υποφέρουν από την υποστελέχωση και 
την υποχρηματοδότηση. Είναι ενδεχόμενο τον χειμώνα 
με τη συνάντηση γρίπης και κορονοιού να καταλήξουν 
τα Νοσοκομεία πάλι σε μονοθεπκή λειτουργία σε βάρος 
ασθενών άλλων παθήσεων με αναστολή χειρουργείων, 
θεραπειών, εξετάσεων κ.λπ. Υπάρχει αυξητική τάση 
αποχωρήσεων γιατρών, νοσηλευτών και λοιπού 
υγειονομικού προσωπικού από τα Νοσοκομεία λόγω των 
δυσμενών συνθηκών εργασίας και τους μισθούς πείνας 
που λαμβάνουμε».
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1  Απεργιακή κινητοποίηση από τον κόσμο της Υγείας
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ ΤΗΣ

ΗΠΕΙΡΟΥ
Σελ.: 6 Ημερομηνία

έκδοσης:
20-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

255.14 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ΚΑΛΕΣΜΑ ΑΠΟ ΤΗΝ ΑΔΕΔΥ ΚΑΙ ΤΑ ΣΩΜΑΤΕΙΑ

Απεργιακή κινητοποίηση από τον κόσμο της Υγείας

Σ
υμμετοχή στην απεργιακή κινητοποίηση που έχουν 
προκηρύξει για σήμερα πέμπτη 20 Οκτωβρίου σε όλη 
τη χώρα η ΟΕΝΓΕ και η ΠΟΕΔΗΝ αντίστοιχα, δηλώνουν 
και τα τοπικά σωματεία των νοσοκομειακών ιατρών και 

των συλλόγων εργαζόμενων των δομών υγείας.
Η πανυγειονομική απεργία έρχεται σε μία κρίσιμη στιγμή 

για το σύστημα υγείας στη χώρα, που επιχειρεί από τη μία να 
βρει το βηματισμό του μετά την πανδημία ή στη μεταβατική 
περίοδο στην οποία βρίσκεται και συνακόλουθα να αντιμε
τωπίσει και να υποδεχθεί μία σειρά νέων αλλαγών που τρο

ποποιούν την ίδια τη λειτουργία και επηρεάζουν την καθη
μερινότητα των εργαζόμενων και των παρεχόμενων υπηρε
σιών υγείας.

Σε συνέντευξη Τύπου που παραχώρησαν ο πρόεδρος του 
NT Ιωαννίνων της ΑΔΕΔΥ Χρ. Γρίβας, ο αντιπρόεδρος της 
ΕΙΝΗ Χαρ. Παππάς και οι πρόεδροι των δύο Συλλόγων Εργα
ζόμενων σε ΠΓΝΙ και Χατζηκώστα αντίστοιχα κ.κ Φλούδας 
και Καλαμπάκας, έδωσαν το πλαίσιο της κινητοποίησης και 
των αιτημάτων των ιατρών και νοσηλευτών.

Ουσιαστικά πρόκειται για αιτήματα που σχετίζονται με τις 
αυξήσεις στο μισθολόγιο των εργαζόμενων, με την ένταξή 
τους στα βαρέα και ανθυγιεινά, με την πρόοληψη μόνιμου 
προσωπικού, τη μονιμοποίηση συμβασιούχων και την επι
στροφή στην εργασία, των υγειονομικών που βρίσκονται σε 
καθεστώς αναστολής.

0 κ. Παππάς έκανε λόγο για μία «βροχή παραιτήσεων και 
εντέλλεσθε» στην Ήπειρο και στα νοσοκομεία, ως αποτέλε
σμα μίας συνεχώς επιδεινούμενης κατάστασης στη δημόσια 
υγεία. Γ. Φλούδας και Κων. Καλαμπάκας αντίστοιχα, τόνι
σαν πως η σημερινή κινητοποίηση είναι μόνον η αρχή ενός 
νέου αγώνα, μετά την πανδημία, με το ΕΣΥ να βγαίνει απο
δυναμωμένο από αυτήν την περίοδο. Απηύθυναν μάλιστα 
κάλεσμα συμμετοχής και υποστήριξης της κινητοποίησης και 
στους πολίτες των Ιωαννίνων και της Ηπείρου.

Η συγκέντρωση θα γίνει στην κεντρική πλατεία της πόλης 
σήμερα στις 11.30.

ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ
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1  Μόνιμο «αγκάθι» η υποστελέχωση των
νοσοκομείων

Πηγή: ΗΠΕΙΡΩΤΙΚΟΣ ΑΓΩΝ Σελ.: 6 Ημερομηνία
έκδοσης:

20-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

227.74 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ΜΙΑ ΑΚΟΜΗ ΠΑΝΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΗ ΚΙΝΗΤΟΠΟΙΗΣΗ ΣΗΜΕΡΑ

Μόνιμο «αγκάθι» η υποστελέχωση 
των νοσοκομείων

ΣΕ μία ακόμη κινητοποίηση, με 
στόχο να παραμείνουν «όρθια» 
τα νοσοκομεία της Ηπείρου και 
ολόκληρης της χώρας, προχωρούν 
οι υγειονομικοί, καταγγέλλοντας την 
υποστελέχωση των ιδρυμάτων, παρά 
τα τρία χρόνια της πανδημίας.

ΡΕΠΟΡΤΑΖ
ΓΕΩΡΓΙΑ ΧΑΛΑΤΣΗ

Χ
αρακτηριστικό ως προς αυτή είναι τα 
«εντέλλεσθε» προς τους γιατρούς των 
νοσοκομείων των Ιωαννίνων και των 
Φιλιατών για την κάλυψη των εφημεριών του 

Νοσοκομείου Κέρκυρας, ζήτημα που έχει εγεί
ρει έντονες αντιδράσεις.

Οι νοσοκομειακοί γιατροί και συνολικά οι 
εργαζόμενοι των νοσοκομείων της πόλης συμ
μετέχουν στην πανυγειονομική απεργία που 
πραγματοποιείται σήμερα, με πρωτοβουλία 
της Ομοσπονδίας Ενώσεων Γιατρών Νοσοκο
μείων Ελλάδας (ΟΕΝΓΕ) και της Πανελλήνιας 
Ομοσπονδίας Εργαζομένων στα Δημόσια Νο
σοκομεία (ΠΟΕΔΗΝ), με τη στήριξη της ΑΔΕ- 
ΔΥ.

Στα Γιάννενα, το Νομαρχιακό τμήμα της 
ΑΔΕΔΥ, οι Σύλλογοι Εργαζομένων στο Πανε
πιστημιακό Νοσοκομείο και στο Νοσοκομείο 
Χατζηκώστα και η Ένωση Ιατρών Νοσοκομεί
ων Ηπείρου, πραγματοποιούν συγκέντρωση 
στις 11.30 το πρωί, έξω από το κτίριο της Πε
ριφέρειας Ηπείρου.

«Στόχος μας ήταν και παραμένει ο συντονι
σμός της δράσης όλων των εργαζομένων στο 
Εθνικό Σύστημα Υγείας για τη ματαίωση και 
ανατροπή των πολιτικών που οδηγούν σε ιδι
ωτικοποίηση της υγείας», σημείωσε ο πρό
εδρος του Ν.Τ. της ΑΔΕΔΥ Χρήστος Γρίβας,

απευθύνοντας κάλεσμα στην κινητοποίηση και 
αναφερόμενος συνοπτικά στα βασικά αιτήμα
τα, που είναι η αύξηση της χρηματοδότησης 
των νοσοκομείων, η αύξηση των μισθών, η 
πρόσληψη μόνιμου προσωπικού, η μονιμο
ποίηση επικουρικών και συμβασιούχων και η 
επιστροφή των υγειονομικών που είχαν τεθεί 
σε αναστολή.

Η στελέχωση των δημόσιων νοσοκομείων 
βρίσκεται στο επίκεντρο των αιτημάτων και 
σε αυτό έδωσαν έμφαση οι εκπρόσωποι των 
συνδικαλιστικών οργάνων. «Η κατάσταση φαί
νεται πως θα χειροτερεύσει, γιατί το νέο ΕΣΥ 
βρίσκεται προ των πυλών», σημείωσε ο γραμ
ματέας της ΕΙΝΗ Μπάμπης Παππάς, απευθύ
νοντας κάλεσμα «πανστρατιάς» προς τους ερ
γαζόμενους. «Η βροχή παραιτήσεων από το

ΕΣΥ και των εντέλλεσθε που ζούμε και στην 
Ήπειρο χτυπούν καμπανάκι. Δημιουργούνται 
όλες εκείνες οι προϋποθέσεις για ανασφα
λή παροχή υπηρεσιών υγείας στους πολίτες. 
Η κατάργηση της πλήρους και αποκλειστικής 
απασχόλησης των γιατρών στα νοσοκομεία θα 
είναι η ταφόπλακα», πρόσθεσε και τόνισε το 
αίτημα για μισθολογική αποκατάσταση και ενί
σχυση με μόνιμο προσωπικό.

Κάλεσμα και στους πολίτες, που αποτελούν 
τους χρήστες του δημόσιου συστήματος υγείας, 
απεύθυνε ο πρόεδρος του Συλλόγου Εργαζομέ
νων στο ΠΓΝΙ Γιώργος Φλούδας, σημειώνο
ντας την υποχρηματοδότηση και υποστελέχω
ση των δημόσιων νοσοκομείων. Παράλληλα, 
όμως, έκανε λόγο για άνιση μεταχείριση των 
νοσοκομείων της πόλης σε επίπεδο χρημα

τοδότησης και ενίσχυσης με προσωπικό, στο 
πλαίσιο της προκήρυξης 7Κ.

Είναι χαρακτηριστικό πως μέσω αυτής, το 
ΠΓΝΙ, το δεύτερο σε μέγεθος νοσοκομείο της 
χώρας, θα καλύψει 65 θέσεις νοσηλευτών 
και το «Χατζηκώστα» μόλις 18 (εννέα ΤΕ και 
εννέα ΠΕ), όταν για το Νοσοκομείο Καλαμά
τας προ βλέπονται 60 νοσηλευτές και για το 
Νοσοκομείο Πάτρας 120. «Απαιτείται εθνική 
συ στράτευση για την ενίσχυση του δημόσιου 
συστήματος υγείας και εφόσον προκόψουν ζη
τήματα ιδιωτικοποίηση φιλέτων στα νοσοκο
μεία, θα μας βρουν απέναντι», σημείωσε ο κ. 
Φλούδας, προσθέτοντας πως την Παρασκευή 
ο Σύλλογος θα βρεθεί για μία ακόμη φορά στο 
δικαστήριο, διεκδικώντας τη μονιμοποίηση 
των συμβασιούχων εργαζομένων.

«Η λίστα των αιτημάτων, αντί να μειώνεται, 
μεγαλώνει», σημείωσε ο πρόεδρος του Συλλό
γου Εργαζομένων στο Νοσοκομείο «Χατζηκώ
στα» Κώστας Καλαμπάκας, επαναλαμβάνοντας 
τα αιτήματα για ενίσχυση της χρηματοδότησης 
και προσλήψεις. «Δυστυχώς στην προκήρυξη 
7Κ η κατανομή στο νοσοκομείο δεν είναι μό
νο φτωχή, αλλά σταγόνα στον ωκεανό», σημεί
ωσε.

Την πανυγειο νομική απεργία στηρίζει και το 
Εργατικό Κέντρο Ιωαννίνων, καλώντας τους 
γιατρούς και υγειονομικούς του Νομού να δώ
σουν μαζικά το παρών στη γενική απεργία στις 
9 Νοεμβρίου.



7;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Κινητοποιήσεις για την Υγεία
Πηγή: ΧΑΝΙΩΤΙΚΑ ΝΕΑ Σελ.: 11 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

819.38 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ΧΘΕΣ ΣΤΑ ΧΑΝΙΑ

Κινητοποιήσεις για την Υγεία
J

L
» Συγκέντρωση εργαζομένων στην πύλη 

του Νοσοκομείου - Συλλαλητήριο στην πλατεία Αγοράς

Κινητοποιήσεις για την Υγεία 
πραγματοποιήθηκαν χθες και 
στα Χανιά με συγκέντρωση υγει
ονομικών στην πύλη του Νοσο
κομείου και συλλαλητήριο στην 
πλατεία Αγοράς.

Η
 συγκέντρωση στο Νοσοκομείο ξε
κίνησε μετά τις 11 χθες το πρωί 
μετά από κάλεσμα του Συλλόγου 

Εργαζομένων ο οποίος συμμετείχε στην 
πανυγειονομική απεργία της ΟΕΝΓΕ και 
της ΠΟΕΔΗΝ.

Μιλώντας στους δημοσιογράφους, η 
γραμματέας του Συλλόγου Εργαζομένων 
στο νοσοκομείο Χανίων, νοσηλεύτρια, 
Σοφία Γεωργουσάκη, σημείωσε ότι πά
για αιτήματά τους είναι η άρση των ανα
στολών καθώς, όπως ανέφερε, «είναι εντε
λώς άτοπο πλέον αυτοί οι άνθρωποι να βρί
σκονται εκτός νοσοκομείου με τόση έλ
λειψη προσωπικού που έχουμε, ενώ μπο
ρούν να προσφέρουν όπως έχουν προ
σφέρει τόσα χρόνια, τόσα πολλά πράγμα
τα στην Υγεία».

Επίσης, ζητούν «μονιμοποίηση των συμ- 
βασιούχων», «ένταξή τους στα βαρέα και 
ανθυγιεινά» «να βγουν οι εργολάβοι από 
τα νοσοκομεία», «αύξηση των μισθών». 

Ακόμα τόνισε ότι «χρειαζόμαστε προ

σωπικό. Και νοσηλευτικό και ιατρικό και 
παραιατρικό και όλες τις ειδικότητες. Χρό
νια τώρα στενάζουν τα νοσοκομεία από 
την έλλειψη προσωπικού αλλά ειδικότερα 
τώρα, στην περίοδο της πανδημίας, τα 
πράγματα έχουν κατά πολύ χειροτερέψει. 
Οι συνάδελφοι έχουν φτάσει στα όριά τους 
πια. Εχουν ξεπεράσει κατά πολύ τα όριά 
τους και δεν βλέπουμε φως».

Στα τοπικά ΜΜΕ μίλησε και η γενική ια
τρός, επιμελήτρια Α’, Κυριακή Λιγοψυ- 
χάκη, ως εκπρόσωπος των υγειονομικών 
εν αναστολή Χανίων. Σημείωσε, μεταξύ άλ
λων, ότι «αιτούμεθα ως υγειονομικοί σε

αναστολή ανεμβολίαστοι για την νόσο 
covid, να μας πούν βάσει ποιων τεκμηρίων 
αποτελούμε κίνδυνο για τη δημόσια υγεία». 
Η ίδια πρόσθεσε ότι έχουν απευθύνε το 
ερώτημα αυτό στο Επιστημονικό συμ
βούλιο του νοσοκομείου, στον Ιατρικό 
Σύλλογο Χανίων, στο υπουργείο Υγείας και 
στην Επιτροπή Εμβολιασμού.

«Θελουμε τεκκμηριωμένη απάντηση. Ο 
δικός μας ισχυρισμός είναι και μπορούμε 
να τον αναπτύξουμε, ότι για λόγους δη
μόσιας υγείας επιβάλλεται να επστρέ
ψουμε στην υπηρεσία μας. Δεν φτάναμε 
προ πανδημίας, επί πανδημίας περισσέ

ψαμε;», συμπλήρωσε.
Τη στήριξή τους στις κινητοποιήσεις των 

εργαζομένων εξέφρασαν εκπρόσωποι σω
ματείων που παραβρέθηκαν στη συγκέ
ντρωση καλώντας παράλληλα και στη 
διαδήλωση στην Αγορά που πραγμα
τοποιήθηκε χθες το απόγευμα.

Ο πρόεδρος του Σωματείου Επισιτισμού, 
Ιωσήφ Αποστολάκης, σημείωσε ότι 
«δεν θέλουμε σε καμία περίπτωση σαν ερ
γατικά σωματεία, σαν εργαζόμενοι του Νο
μού, να δούμε ένα νοσοκομείο κρητικό να 
μετατρέπεται με όλες αυτές τις κινήσεις και 
των προηγούμενων κυβερνήσεων αλλά και 
αυτής, ως ένα νοσοκομείο επιχείρηση».

Ο πρόεδρος του συνδικάτου Οκοδό
μων Χανίων, Μανώλης Ξανθουδάκης, 
σημείωσε ότι το συνδικάτο βρίσκεται στο 
πλευρό των υγειονομικών «ενάντια στην 
προσπάθεια υποβάθμισης και ιδιωτικο
ποίησης των δημόσιων δομών υγείας».

Στο μεταξύ, με ανακοίνωσή της η ΕΑΜΕ 
Χανίων εξέφρασε τη στήριξή της στην χθε
σινή κινητοποίηση των υγειονομικών 
υπαλλήλων ενώ κάλεσε και στη γενική 
απεργία που θα πραγματοποιηθεί στις 9 
Νοεμβρίου.

Παράλληλα τονίζει ότι παλεύει «δίπλα 
στυους υγειονομικούς για ένα σύστημα 
υγείας δημόσιο, καθολικό, δωρεάν, με κά
λυψη των ελλείψεων σε προσωπικό - υλι
κό - κτήρια».

Γ. ΛΥΒ.

Χωρίς ασθενοφόρο 
οι δομές ψυχικής υγείας

Καταγγελίες για την κατάσταση που επικρατεί σε δομές ψυ
χικής υγείας και ειδικά σε οικοτροφεία της αποασυλοποίησης 
έγιναν χθες από εκπρόσωπο των εργαζομένων, κατά τη 
διάρκεια της κινητοποίησης στο Νοσοκομείο.

Ο νοσηλευτής, γραμματέας του Συλλόγου Εργαζομένων 
στο Θεραπευτήτιο Ψυχικών Παθήσεων Χανίων, Ανχώνης Κα
ζούλης, υπογράμμισε ότι «υπάρχει μεγάλη υποβάθμιση 
υποδομών των δομών στο ψυχιατρείο Χανίων. Τα κτηριακά 
προβλήματα είναι φοβερά. Εχουμε ελλείψεις σε προ 
σωπικό, σε γιατρούς και σε νοσηλευτικό προσω
πικό. Δεν εχουμε ασθενοφόρο να μεταφέρου
με τους ασθενείς στο νοσοκομείο και ανα
γκάζονται οι ασθενείς και πληρώνουν ταξί

για να έρθουν στο νοσοκομείο να τους δουν οι γιατροί».
Σε ερώτηση των “Χ.ν.”, απάντησε ότι «το ΕΚΑΒ εξυπηρετεί 

τα επείγοντα περιστατικά και όχι τα τακτικά ραντεβού. Παλιά 
υπήρχε ασθενοφόρο, υπήρχε τραυματιοφορές και γίνονταν οι 
διακομιδές στο νοσοκομείο. Τώρα, δεν υπάρχει και αναγκα

ζόμαστε με ταξί και φέρνουμε τους αρρώστους για 
οτιδήποτε χρόνιο πρόβλημα έχουν για τακτικό 
I ραντεβού».

Για τις δομές: «Υπάρχουν οικοτροφεία, ξε
νώνες, διαμερίσματα. Στα οικοτροφεία χρεια
ζόμαστε προσωπικό, δεν φτάνει το προσωπι
κό, δεν έχουμε εργοθεραπευτές να μπορούν να 

ασχοληθούν με τους ανθρώπουςε. Αν ερθε- 
; θα δείτε μια μικρή Σπιναλόγκα, η κα
τάσταση έτσι όπως είναι τώρα».

Ο νοσηλευτής, γραμματέας του Συλλόγου 
Εργαζομένων στο Θεραπευτήριο Ψυχικών 

Παθήσεων Χανίων, Αντώνης Καζούλης.

ΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙΙί
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1  Οι παθογένειες του ΕΣΥ και το παράθυρο στην
ιδιωτικοποίηση

Πηγή: ΠΑΤΡΙΣ ΤΗΣ ΚΡΗΤΗΣ Σελ.: 7 Ημερομηνία
έκδοσης:

21-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

334.4 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Στιγμιότυπο από τη χθεσινό κινητοποίηση των υγειονομικών στο Ηράκλειο

Η ΑΠΕΡΓΙΑ ΤΩΝ ΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΩΝ

Οι παθογένειες του ΕΣΥ και 
το παράθυρο στην ιδιωτικοποίηση

Για αδιέξοδη πολιτική στο χώρο της υγείας, 
μαζικές παραιτήσεις γιατρών, χωρίς να γίνονται 
μόνιμες προσλήψεις, κλινικές και τμήματα που 
υπολειτουργούν, ιδιωτικοποίηση της υγείας, εις 
βάροςτων πολιτών, κάνουν λόγο οι εργαζόμενοι 
στο χώρο της υγείας, που πραγματοποίησαν 
χθες24ωρη απεργία και πορεία διαμαρτυρίας 
στο Ηράκλειο. Σε ανακοίνωσή του ο ΣΥΡΙΖΑ, με
ταξύ άλλων αναφέρει:

Η απεργία που εξήγγειλαν και πραγματοποί
ησαν σήμερα, η Ομοσπονδία Ενώσεων Νοσοκο
μειακών Γιατρών (ΟΕΝΓΕ) και η Πανελλήνια 
Ομοσπονδία Εργαζομένων στα Δημόσια Νοσο
κομεία (ΠΟΕΔΗΝ) στόχο έχει τη διαφύλαξη και 
την ενίσχυση του δημόσιου τομέα υγείας.

Απέναντι στις πολιτικές της Κυβέρνησης της 
ΝΔ, που οραματίζεται και υλοποιεί καθημερινά 
καταργήσεις, συγχωνεύσεις υγειονομικών Μο
νάδων και ιδιωτικοποίηση του ΕΣΥ».

Εκκρεμούν χιλιάδες χειρουγεία
Ο βουλευτής του ΣΥΡΙΖΑ αναφέρει:
«Μόνο στα νοσοκομεία του Ηρακλείου εκκρε

μούν περίπου 12.000 χειρουργεία, έχει αναστα
λεί η λειτουργία του τμήματος Αιμόστασης και 
Αντιπηκτικής Αγωγήςτου Βενιζελείου, κινδυνεύει 
με οριστικό κλείσιμο η μονάδα μέτρησης οστικής 
μάζας του ΠΑΓΝΗ, αποδυναμώνονται τα τμή
ματα παιδοψυχιατρικήςτου ΠΑΓΝΗ και ψυχικής 
υγείας παιδιών και εφήβων του Βενιζελείου, ενώ 
σύμφωνα με την ανακοίνωση της ΕΓΕΣΥΝΗ, πα
ραμένουν κενές 33 θέσεις ιατρών στο Βενιζέλειο 
και 40 στο ΠΑΓΝΗ.

Στεκόμαστε δίπλα στον αγώνα των υγειονομι
κών, με θαυμασμό και ευγνωμοσύνη για την 
προσφορά τους τα τελευταία χρόνια της πανδη
μίας, αλλά και γενικότερα και με αίσθημα ευθύ
νης για το χρέος μας να αλλάξουμε τη σημερινή 
ζοφερή κατάσταση που δημιούργησαν οι πολι

τικές αποφάσεις της κυβέρνησης στο ΕΣΥ».
• Με αφορμή την πανυγειονομική απεργία ο 

βουλευτής Ηρακλείου του ΣΥΡΙΖΑ-Προοδευτική 
Συμμαχία Νίκος Ηγουμενίδης δήλωσε:

«Η σημερινή Κυβέρνηση απέτυχε παταγωδώς 
στη διαχείριση της υγειονομικής κρίσης και εξα
κολουθεί τον εμπαιγμό εναντίον των υγειονομι
κών. Μόλις δύο μόνιμες θέσεις γιατρών ΕΣΥ προ
κηρύχθηκαν τον τελευταίο χρόνο για τις 
δημόσιες δομές υγείας Ηρακλείου, όταν παρα
μένουν κενές 33 θέσεις γιατρών στο Βενιζέλειο 
και περίπου 40 στο ΠΑΓΝΗ. Στην πραγματικό
τητα η Κυβέρνηση δεν ενδιαφέρεται για την ενί
σχυση, απλώς πασχίζει για μια επικοινωνιακή 
διαχείριση. Οι επικουρικοί επανα- "προσλαμβά
νονται", ενώ επίσης "προσλαμβάνονται" συντα
ξιούχοι γιατροί. Όλα αυτά ο κ. Μητσοτάκηςτα 
ονομάζει «προσλήψεις», ενώ είναι φανερό ότι εί
ναι πολιτική επιλογή της κυβέρνησης της ΝΔ να 
μην στηρίξει μόνιμα και επαρκώςτο ΕΣΥ».

Τα συνδικάτα__________________
«Τα Συνδικάτα εκφράζουν την αλληλεγγύη 

τους στην απεργία των υγειονομικών και στον δί
καιο αγώνα που δίνουν για την Υγεία του λαού 
ενάντια στο «νέο ΕΣΥ».

Το ζήτημα της υγείας αφορά όλους τους ερ
γαζόμενους. Τα μέτρα που έχουν πάρει οι κυ
βερνήσεις των τελευταίων ετών αποδομούν 
μέρα με τη μέρα το δημόσιο σύστημα υγείας, 
δέχεται πλέον συντριπτικό χτύπημα με το «νέο 
ΕΣΥ» που προωθεί η σημερινή κυβέρνηση.

Αυτά αναφέρουν σε ανακοίνωσή τουςτο Συν
δικάτο Εργατοϋπαλλήλων Γάλακτος, Τροφίμων 
και Ποτών Ηρακλείου, Συνδικάτο Οικοδόμων και 
Συναφών Επαγγελμάτων Ν. Ηρακλείου, Έ+νωση 
Ιδιωτικών Υπαλλήλων Ν. Ηρακλείου, Σωματείο 
Ιδιωτικών Εκπαιδευτικών - Γαλάτεια Καζαντζάκη 
και Ενωση Συνταξιούχων ΙΚΑ Ν. Ηρακλείου.
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1  Παραμένουν άλυτα τα προβλήματα στην Υγεία
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ ΤΗΣ ΛΑΡΙΣΑΣ Σελ.: 1,7 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

747.39 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

►Τονίστηκε στη συγκέντρωση νοσοκομειακών γιατρών και υγειονομικών ►Ζητούν καλύτερες 
συνθήκες εργασίας και ικανοποιητικούς μισθούς ►Σύσκεψη φορέων σήμερα στο ΓΝΛ ΣΕΛ.7
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1  Παραμένουν άλυτα τα προβλήματα στην Υγεία
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ ΤΗΣ ΛΑΡΙΣΑΣ Σελ.: 1,7 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-10-2022

Παραμένουν άλυτα 
τα προβλήματα στην Υγεία
ΚΙΝΗΤΟΠΟΙΗΣΗ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑΚΩΝ ΓΙΑΤΡΩΝ ΧΘΕΣ ΣΤΟ ΓΝΛ
- ΖΗΤΟΥΝ ΚΑΛΥΤΕΡΕΣ ΣΥΝΘΗΚΕΣ ΚΑΙ ΥΨΗΛΟΤΕΡΟΥΣ ΜΙΣΘΟΥΣ - ΣΥΣΚΕΨΗ ΦΟΡΕΩΝ ΣΗΜΕΡΑ
Συγκέντρωση διαμαριυρία5 
στην είσοδο του Γενικού Νοσο
κομείου Λάρισαε πραγματοποι
ήθηκε χθεε στο πλαίσιο τηε πα- 
νυγειονομικήε απεργιακήε κινη- 
τοποίησηε που εξήγγειλαν για
τροί και νοσηλευτέε σε δημόσια 
νοσοκομεία μέσω των δύο ομο
σπονδιών (Ομοσπονδία Ενώσε
ων Νοσοκομειακών Γιατρών Ελ- 
λάδαε ΟΕΝΓΕ και Πανελλήνια 
Ομοσπονδία Εργαζομένων στα 
Δημόσια Νοσοκομεία ΠΟΕΔΗΝ) 
από γιατρούε και νοσηλευτέε.
Κατά τη διάρκεια τηε συγκέν- 
τρωσηε ο πρόεδροε τηε ΕΙΝΚΥΛ 
Νίκοε Νταφούληε μιλώνταε 
στουε συγκεντρωμένουε ανα
φέρθηκε στα άλυτα προβλήμα
τα του Γενικού Νοσοκομείού 
Λάρισαε, αλλά και των Κέντρων 
Υγείαε.
Στη συνέχεια κάνονταε δηλώ- 
σειε σε ΜΜΕ είπε πωε τα αιτή
ματα είναι οικονομικά, εξηγών- 
ταε πωε «Οι νοσοκομειακοί για
τροί τα τελευταία χρόνια έχουν 
χάσει το 45% του εισοδήματόε 
τουε, με περικοπέε που έχουν 
γίνει απ' όλεε τιε κυβερνήσειε 
τηε δεκαετίαε. Έχει κερδηθεί στο 
Συμβούλιο τηε Επικρατείαε, να αποκαταστα
θούν οι μισθοί δύο φορέε και δεν έχει γίνει. Δί
νεται όμωε μια αύξηση, όπωε είπε ο πρωθυ- 
πουργόε, ύψουε 10% τη στιγμή που ο πληθω- 
ρισμόε είναι 12%. Είναι κοροϊδία» σχολίασε ο 
κ. Νταφούληε και συνέχισε ότι «Εμείε μαζί με 
τουε υπόλοιπουε εργαζόμενουε παλεύουμε 
για δωρεάν υγεία».
Ο πρόεδροε τηε ΕΙΝΚΥΛ είπε ακόμα πωε «Μό- 
λιε τελείωσαν οι εκλογέε των ιατρικών συλλό
γων σε όλη την Ελλάδα, διέρρευσαν στον Τύπο 
οι πληροφορίεε πωε απελευθερώνεται το ια
τρικό επάγγελμα και πωε αλλάζουν οι εργα-

σιακέε σχέσειε στο ΕΣΥ, και πωε θα μπορούν 
να έχουν οι νοσοκομειακοί γιατροί, ιδιωτικό 
ιατρείο και ιδιωτικό έργο».
Συνυπολόγισε μάλιστα πωε «έχουν κυκλοφο
ρήσει επίσηε πληροφορίεε πωε αλλάζουν χα
ρακτήρα και γίνονται ΣΔΙΤ τα Νοσοκομεία και 
Νομικά Πρόσωπα Ιδιωτικού Δικαίου, θέλω να 
πω πωε το πλήγμα στουε γιατρούε είναι διπλό. 
Οι γιατροί του δημοσίου δουλεύουν σαν είλω- 
τεε, αφού κάνουν 8-9 εφημερίεε. Για να βγούνε 
να έχουν ιδιωτικό έργο θα έπρεπε να έχουν και 
απογευματινή λειτουργία και να χάνουν και μια 
φορά την εβδομάδα ιδιωτικό ιατρείο. Δηλαδή

να δουλεύουν όλο τον μήνα». 
Από την άλλη πρόσθεσε ο κ. 
Νταφούληε πωε «αυτό βολεύει 
τουε μεγάλουε ομίλουε από τη 
μια και από την άλλη θα μειώσει 
ακόμα περισσότερο το εισόδη
μα των ιδιωτών γιατρών, γιατί 
οι όμιλοι θα έχουν άφθονο 
προσωπικό και άφθονουε για- 
τρούε και θα μπορέσουν να ρί
ξουν τουε μισθούε. Αυξάνεται η 
προσφορά και έτσι πέφτουν οι 
μισθοί. Το έχει σκεφτεί πολύ κα
λά η κυβέρνηση αυτό το μέτρο. 
Ξέρουν τι δώρο είναι για τουε 
μεγάλουε επιχειρηματικούε ομί
λουε στην υγεία και τα έβγαλαν 
όλα μια ημέρα μετά τιε εκλογέε 
των ιατρικών συλλόγων γιατί 
ήθελαν να στηρίξουν τιε κυβερ- 
νητικέε παρατάξειε» κατέληξε ο 
κ. Νταφούληε. Την κινητοποί
ηση των γιατρών και νοσηλευ
τών υποστήριξαν και οι συντα
ξιούχοι οι οποίοι έφτασαν με 
πορεία από την Κεντρική πλα
τεία τηε Λάρισαε όπου νωρίτερα 
είχαν τη δική τουε διαμαρτυρία. 
Εν τω μεταξύ σήμερα Παρα
σκευή και ώρα 12 το ΔΣ τηε ΕΙΝ- 
ΚΥΛ προσκαλεί φορείε και σω

ματεία σε σύσκεψη στο αμφιθέατρο του Γενικού 
Νοσοκομείου Λάρισαε με θέμα την ενημέρωση, 
τη συζήτηση προτάσεων και την οργάνωση και 
δρομολόγηση διεκδικητικών δράσεων με σκο
πό την επίλυση των πολλαπλών και χρονιζόν- 
των προβλημάτων, τα οποία αντιμετωπίζει το 
ΓΝΛ. Η σύσκεψη, σύμφωνα με την ανακοίνω
ση, κρίνεται σημαντική, δεδομένου ότι τα προ
βλήματα υποστελέχωσηε, υποχρηματοδότησηε 
και χρόνιαε εγκατάλειψηε των υποδομών του 
ΓΝΛ είναι σε κρίσιμη όξυνση και χρήζουν άμε
σων και επιτακτικών λύσεων.

ΚΩΣΤΑΣ ΓΚΙΑΣΤΑΣ
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1  Μαζικές απεργιακές διαδηλώσεις χτες, με το στίγμα
της κλιμάκωσης του αγώνα

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 11 Ημερομηνία
έκδοσης:

21-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

971.76 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ΣΤΗ ΜΑΧΗ ΓΙΑ ΤΗΝ ΥΓΕΙΑ ΤΟΥ ΛΑΟΥ ΟΙ ΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΟΙ

Μαζικές απεργιακές διαδηλώσεις χτες, 
με το στίγμα της κλιμάκωσης του αγώνα
Επόμενος αγωνιστικός σταθμός η πανεμγατική απεργία στις 9 Νοέμβρη

... *

ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ

ΗΡΑΚΛΕΙΟ

ΛΑΡΙΣΑ

Η
 οργανωμένη μέσα από τα σωμ( 

τεία και τις ενώσεις αγωνιστικ 
δράση των υγειονομικών, με κ( 
θημερινές μάχες για τα προβλι 

ματα που χρονίζουν και οξύνονται, απ< 
τυπώθηκε και χτες στην απεργία των ι 

γειονομικών, δίνοντας τόνο κλιμάκωστ 
για το επόμενο διάστημα.

Στην Αθήνα, στο πλαίσιο της πανα 
τικής στάσης, εργαζόμενοι σχεδόν αι- 
όλα τα δημόσια νοσοκομεία της Αττικί 
πραγματοποίησαν ένα από τα μαζικότι 
ρα συλλαλητήρια των τελευταίων χρόνο;
Με παλμό και αποφασιστικότητα 
να μην κάνουν βήμα πίσω, καθώς 
μπροστά τους έχουν το «νέο» Ε
ΣΥ των ιδιωτικοποιήσεων, το νο
μοσχέδιο του υπουργείου Υγείας 
που τέθηκε χτες σε διαβούλευση, 
για τη δευτεροβάθμια περίθαλψη 
που ξηλώνει τη μόνιμη και σταθε
ρή δουλειά, επεκτείνει την εμπο- 
ρευματοποίηση της Υγείας, κατε
δαφίζει ό,τι απέμεινε όρθιο.

Δεκάδες Σωματεία Εργαζομέ
νων, από το ΨΝΑ Δαφνί, το «Αττι
κόν», το Κρατικό Νίκαιας, το Παί- 
δων «Αγλαΐα Κυριάκού», το «Αγ.
Ολγα», το Δρομοκαΐτειο, τον «Α
γιο Σάββα», το «Ελενα», το «Σω- .............................. ......... m
τηρία», τον «Ερυθρό Σταυρό», το
«Ελπίς», το Λαϊκό, το Βενιζέλειο Ηρακλείου, το Σωματείο Εργα
ζομένων ΕΚΑΒ, από το Νοσοκομείο «Γεννηματά» κ.ά. κατέκλυ- 
σαν την πλατεία Μαβίλη, όπου ήταν η συγκέντρωση των Ομο
σπονδιών ΟΕΝΓΕ και ΠΟΕΔΗΝ καθώς και της ΕΙΝΑΠ, και πο
ρεύτηκαν προς το υπουργείο Υγείας.

«Αυτοί μιλάνε για κέρδη και ζημιές, εμείς μιλάμε για ανθρώπι
νες ζωές»,«Δώστε λεφτά για την υγεία και όχι για του ΝΑΤΟ τα 
σφαγεία» φώναξαν, μεταξύ άλλων, οι διαδηλωτές, ρίχνοντας στο 
«κενό» τις προσπάθειες της αστυνομίας να θέσει τη διαδήλωση 
σε κλοιό. Οι διαδηλωτές, μέχρι να φτάσουν στο υπουργείο ενώ
θηκαν με τα σωματεία ΚΑΤ, «Ευαγγελισμός», «θριάσιο», απαι
τώντας; Επείγουσες προσλήψεις μόνιμου προσωπικού, μονιμο
ποίηση των συμβασιούχων. Αυξήσεις στους μισθούς, επαναφο
ρά 13ου - 14ου μισθού, ξεκινώντας με την καταβολή του Δώρου 
Χριστουγέννων. Ανάκληση των αναστολών εργασίας των εργα
ζομένων σε μονάδες Υγείας και Πρόνοιας. Επέκταση ανθυγιει
νού επιδόματος και ένταξη στα ΒΑΕ όλων όσοι εργάζονται σε 
αντίστοιχες συνθήκες.

Στην πορεία μπήκε και το Σωματείο Καθαριστριών ΓΝ Πατρών, 
λέγοντας «όχι σε νέα ομηρία, έξω οι εργολάβοι από τα νοσοκο
μεία». Επίσης, το Σωματείο Εργαζομένων ΕΟΔΥ, που εξακολου
θεί να διεκδικεί απλήρωτα δεδουλευμένα από την κυβέρνηση.

Με κραυγή αγωνίας και η Παναττική Επιτροπή Συμβασιού
χων στην Υγεία συμμετείχε στο συλλαλητήριο, απαιτώντας 
σταθερή δουλειά.

Στη διαδρομή, η πορεία πραγματοποίησε στάσεις στο Μέγα
ρο Μαξίμου, στη Βουλή, στο Γενικό Λογιστήριο του Κράτους, ε
νώ είναι χαρακτηριστικό ότι φτάνοντας στο υπουργείο Υγείας, η 
κυβέρνηση έχει στείλει περιμετρικά τις Ομάδες Πρόληψης και 
Καταστολής του Εγκλήματος (ΟΠΚΕ).

«Αντιμετωπίζουν τους υγειονομικούς σαν εγκληματίες. Δεν εί
ναι τυχαίο, ακούγοντας τις χτεσινές (σ.σ. προχτεσινές) δηλώσεις 
του πρωθυπουργού, που ούτε λίγο, ούτε πολύ ταυτίζει τις διεκ
δικήσεις των εργαζομένων, το οργανωμένο λαϊκό κίνημα με το 
έγκλημα», κατήγγειλε η πρόεδρος της ΟΕΝΓΕ, Αφροδίτη Ρέ- 
τζιου, απευθύνοντας θερμό αγωνιστικό χαιρετισμό στη «μαχη
τική ενωτική απεργιακή συγκέντρωση - απάντηση στην κυβερ
νητική κοροϊδία, σε όλους όσοι μας ζητάνε να κάνουμε υπομο
νή, σε όλους τους επίδοξους σωτήρες που μας θέλουν να κα
θόμαστε παθητικοί θεατές και να μας αφαιρούν τα δικαιώματά 
μας το ένα μετά το άλλο».

Η πρόεδρος της ΟΕΝΓΕ αναφέρθηκε στα τρία χρόνια παν
δημίας, που «παρά το κυβερνητικό αφήγημα για την ενίσχυση 
των δημόσιων μονάδων Υγείας τα νοσοκομεία βουλιάζουν από 
τις ελλείψεις σε υποδομές, σε εξοπλισμό, σε προσωπικό». Ει
δική αναφορά έκανε στο νέο «νομοσχέδιο οδοστρωτήρα» για 
τη δευτεροβάθμια περίθαλψη που έδωσε χτες στη δημοσιό
τητα η κυβέρνηση, που βάζει στο στόχαστρο τα δικαιώματα τό

σο των υγειονομικών όσο και των ασθενών, μετατρέποντας κυ
ριολεκτικά το δικαίωμα του λαού σε δωρεάν υπηρεσίες Υγείας 
σε άπιαστο όνειρο.

Αν απολυθεί το 40% των εργαζομένων που είναι συμβασιού- 
χοι, τα νοσοκομεία θα καταρρεύσουν, σημείωσε, μεταξύ άλλων, 
ο πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ Μ. Γιαννάκος.

Ο πρόεδρος του Σωματείου Εργαζομένων στο «θριάσιο» νο
σοκομείο Μανώλης Βαρδαβάκης χαιρέτισε την αθωωτική από
φαση των 38 εργαζομένων σε αναστολή που για μία από τις κι
νητοποιήσεις τους δικάστηκαν για «απείθεια και παρακώλυση 
συγκοινωνιών». Μετέφερε την αγανάκτηση των υγειονομικών 
για τις πρόσφατες δηλώσεις του υπουργού Υγείας ότι «το μέλ
λον για τα δημόσια νοσοκομεία είναι να μετατραπούν σε νομι
κά πρόσωπα ιδιωτικού δικαίου», ή με αυτές της αναπλ. υπουρ
γού Υγείας ότι «δεν φτιάχνουν νέους οργανισμούς στα νοσοκο
μεία, γιατί πρόκειται να κλείσουν πολλά νοσοκομεία». Ανέδει- 
ξε, μάλιστα, ότι αυτή η επίθεση στο δικαίωμα του λαού για δη
μόσια και δωρεάν υγειονομική περίθαλψη περνάει από κυβέρ
νηση σε κυβέρνηση, θυμίζοντας ότι «νόμος - πρότυπο» για την 
κυβέρνηση της ΝΔ είναι το «νοσοκομείο ΑΕ» της Σαντορίνης. 
«Ολοι μαζί υλοποιούν την πολιτική της ΕΕ για νοσοκομεία - επι
χειρηματικές μονάδες», υπογράμμισε.

Για τις εκατοντάδες κενές θέσεις σε όλες τις ειδικότητες, ό
που ουνταξιοδοτούνται γιατροί και κλείνουν νευραλγικά τμήμα
τα, όπως το ιατρείο Πάρκινσον γιατί δεν υπάρχει κανένας να συ
νεχίσει την απρόσκοπτη λειτουργία του, μίλησε ο πρόεδρος του 
Σωματείου Εργαζομένων «Ευαγγελισμός», Χρηστός Φερεντί- 
νος. Οπως είπε, μάλιστα, «κάθε βδομάδα καλούνται σε ΕΔΕ ερ
γαζόμενοι επειδή αναδεικνύουν προβλήματα του νοσοκομείου, 
εργολάβοι μπαίνουν ήδη από την πίσω πόρτα». «Είμαστε υγει
ονομικοί που αναπνέουμε πάνω από τους ασθενείς, βήμα πίσω 
από τις ανάγκες μας. Δεν φτάνουμε, χρειαζόμαστε χέρια. Ας α- 
ναλογιστεί κάποιος με 100 και 120 ώρες εργασίες τη βδομάδα 
πόσο ελαφρά και υγιεινή εργασία είναι», ανέφερε μεταξύ άλλων.

Απευθύνοντας χαιρετισμό στην κινητοποίηση η Ιωάννα Δη- 
μούλια, εκ μέρους της Παναττικής Επιτροπής Συμβασιούχων 
στην Υγεία, σημείωσε, μεταξύ άλλων, ότι όλοι γνωρίζουν ότι 
τα νοσοκομεία στέκονται όρθια όπως - όπως με την αδιάκοπη 
συνδρομή εργαζομένων με ελαστικές σχέσεις εργασίας, συμ- 
βασιούχους επικουρικούς, μέσω ΟΑΕΔ, ΣΟΧ και εργολαβικούς.

Ακολούθησε συνάντηση των Ομοσπονδιών με την αναπληρώ- 
τρια υπουργό Υγείας Μ. Γκάγκα, η οποία δήλωσε ...άγνοια για τα 
αιτήματα. Να σημειωθεί ότι πριν από είκοσι μέρες σε συνάντη
ση της ΟΕΝΓΕ ο υπουργός Υγείας, θ. Πλεύρης, είχε δηλώσει 
τον αποτροπιασμό του για τις απλήρωτες για μήνες δεδουλευ
μένες εφημερίες, ενώ χτες, η πολιτική ηγεσία του υπουργείου 
έκανε την ανήξερη, απογειώνοντας τον εμπαιγμό. Δεσμεύτηκε 
για συνάντηση με την ΟΕΝΓΕ στις 31 Οκτώβρη με επίκεντρο το

νομοσχέδιο για τη δευτεροβάθ
μια περίθαλψη και με την ΠΟΕ
ΔΗΝ για το καθηκοντολόγιο των 
νοσηλευτών.

Ετη Θεσσαλονίκη
Στη Θεσσαλονίκη, οι υγειο

νομικοί πραγματοποίησαν συ
γκέντρωση μπροστά στην πύ
λη του Ιπποκράτειου Νοσοκο
μείου Θεσσαλονίκης. Εκεί πή
ραν τη θέση τους συμβασιού- 
χοι του προγράμματος 4000 
του ΟΑΕΔ που ήρθαν από διά
φορες πόλεις της Μακεδονίας 
και της Θράκης, συμβασιούχοι 
ορισμένου χρόνου από την υ
πηρεσία φύλαξης του «Παπα- 
νικολάου» που στο τέλος του 
χρόνου θα πεταχτούν στην α
νεργία, για να δοθεί η υπηρε
σία σε εργολάβο. Στο πλευρό 
των υγειονομικών βρέθηκαν 
συνταξιούχοι και εργαζόμενοι 
άλλων κλάδων.

Οι υγειονομικοί, αναδεικνύ- 
οντας τα αποτελέσματα των 
τραγικών ελλείψεων σε προ
σωπικό, ενδεικτικά ανέφεραν 

ότι οι λίστες αναμονής στα χειρουργεία της Θεσσαλονίκης 
αριθμούν δεκάδες χιλιάδες ασθενείς. Μόνο στο νοσοκομείο 
«Παπαγεωργίου» εμφανίζονται 20.000 ασθενείς σε αναμονή 
για χειρουργείο, ενώ στο «Παπανικολάου» ο αριθμός αυτός 
είναι τουλάχιστον 5.500. Προφανώς πολλοί από αυτούς τους 
ασθενείς εγκατέλειψαν κάθε ελπίδα και στράφηκαν στις ιδι
ωτικές κλινικές. Μάλιστα όπως καταγγέλθηκε υπάρχει καρ
κινοπαθής στο «Παπανικολάου» που περιμένει 3 μήνες για 
να χειρουργηθεί. Ενώ η αναμονή στα ορθοπεδικά περιστα
τικά του «Παπαγεωργίου» μπορεί να φτάνει και τα 3 χρόνια.

Την πολιτική ιδιωτικοποίησης των νοσοκομείων κατήγγει
λε, μιλώντας στη συγκέντρωση ο X. Καραχρήστος, πρόε
δρος της ΕΝΙΘ, καλώντας σε κλιμάκωση της πάλης μπροστά 
στην 9η Νοέμβρη, ενώ στη συγκέντρωση μίλησαν ακόμα η Ε. 
Μπακιρλή, μέλος του ΓΣ της ΠΟΕΔΗΝ και του ΔΣ του Σω
ματείου ΑΧΕΠΑ και ο Θανάσης Τασιούδης, αντιπρόεδρος 
του Σωματείου εργαζομένων νοσοκομείου «Παπαγεωργίου».

Τη συμπαράσταση του ΚΚΕ μετέφερε στη συγκέντρωση, όπου 
παραβρέθηκε ο Λεωνίδας Στολτίδης, βουλευτής του Κόμματος.

ίΐς σε όλη τη χώρϊ
Με τη μαζική συμμετοχή στην απεργία και στη συγκέντρω

ση που έγινε στην πύλη του Γενικού Νοσοκομείου Καρδί
τσας, οι υγειονομικοί ανταποκρίθηκαν στο κάλεσμα της Ε
νωσης Ιατρών Νοσοκομείων Κέντρων Υγείας Ν. Καρδίτσας. 
Στους συγκεντρωμένους μίλησε ο πρόεδρος της Ενωσης Ι
ατρών, Εκτορας Γάζος, μεταφέροντας τα οξυμένα προβλή
ματα του Νοσοκομείου Καρδίτσας και των υγειονομικών που 
το κρατάνε όρθιο.

Στη Χαλκίδα, συγκέντρωση πραγματοποιήθηκε στην πύ
λη του νοσοκομείου, στην οποία συμμετείχε αντιπροσωπεία 
του Εργατικού Κέντρου Εύβοιας με επικεφαλής τον πρόε
δρο, Αντώνη Κούκουρα, εκπρόσωποι σωματείων του ιδιωτι
κού και δημόσιου τομέα, καθώς και συνταξιουχικών σωματεί
ων. Παρευρέθηκε επίσης ο Γιώργος Μαρίνος, μέλος του ΠΓ 
της ΚΕ του ΚΚΕ και βουλευτής Εύβοιας.

Συγκέντρωση στην πύλη πραγματοποίησε επίσης το σωμα
τείο εργαζομένων στο νοσοκομύο Λαμίας, ενώ κινητοποίη
ση πραγματοποιήθηκε και στην πύλη του νοσοκομείου Θήβας. 
Παρέμβαση στο Κέντρο Υγείας Αταλάντης πραγματοποίησε 
η ομάδα Λοκρών της ΟΓΕ, μαζί με εκπροσώπους φορέων.

Στα Γιάννενα πραγματοποιήθηκε απεργιακή συγκέντρωση 
στην κεντρική πλατεία από την ΕΙΝΗ και τους συλλόγους ερ
γαζομένων των δύο νοσοκομείων της πόλης. Στην Πρέβεζα η 
απεργιακή συγκέντρωση πραγματοποιήθηκε έξω από την πύ
λη του νοσοκομείου, όπως και στην Κέρκυρα.

Μαζική και η κινητοποίηση στο Ηράκλειο της Κρήτης, πα
ρά τα εμπόδια που όρθωσαν οι διοικήσεις των Νοσοκομείων.
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1  Νέοι αγωνιστικοί σταθμοί στον δρόμο ' στις 9
Νοέμβρη

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,11-15 Ημερομηνία
έκδοσης:

21-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

5457.86
cm²

Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

01 ΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΟΙ ΔΙΝΟΥΝ ΤΗ ΣΚΥΤΑΛΗ ΣΤΟΥΣ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΟΥΣ ΤΟΥ ΠΕΙΡΑΙΑ

Νέοι αγωνιστικοί σταθμοί στον δρόμο

Για τα δικαιώματά τους και Ναυπηγοεπισκευαστική Ζώ- 
υγεία του λαού διαδήλω- νη συντονίζονται και απερ- 
χτες σε όλη τη χώρα οι γούν στις 25 Οκτώβρη για 

υγειονομικοί και άλ- Συμβάσεις με αυξήσεις στους 
γαζόμενοι στο δημόσιο μισθούς, μέτρα υγείας και α- 
μα Υγείας σφάλειας

Ναυτεργάτες, λιμενερ- · Κινητοποιήσεις και σε αλ
ήτες και εργαζόμενοι στη λους μεγάλους χώρους

Μεγάλο αγροτικό συλλαλητήριο αύριο Σάββατο στη Θεσσαλονίκη, 
στην «Agrotica», για μέτρα στήριξης και επιβίωσης ________ ςελ h - i5

' στις 9 Νοέμβρη
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ΣΤΗ ΜΑΧΗ ΓΙΑ ΤΗΝ ΥΓΕΙΑ ΤΟΥ ΛΑΟΥ ΟΙ ΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΟΙ

Μαζικές απεργιακές διαδηλώσεις χτες, 
με το στίγμα της κλιμάκωσης του αγώνα
Επόμενος αγωνιστικός σταθμός η πανεργατική απεργία στις 9 Νοέμβρη

ΑΠΟΚΛΕΙΣΤΙΚΑ 
ΔΗΜΟΣΙΑ ΔΩΡΕΑΝ ΥΓΕΙΑ
ΓΟΝΙΜΗ & ΣΤΑΘΕΡΗ ΕΡΓΑΣΙΑ
αταργηςη ΚΑ&Β επιχει

Η
 οργανωμένη μέσα από τα σωμα

τεία και τις ενώσεις αγωνιστική 
δράση των υγειονομικών, με κα
θημερινές μάχες για τα προβλή

ματα που χρονίζουν και οξύνονται, απο
τυπώθηκε και χτες στην απεργία των υ

γειονομικών, δίνοντας τόνο κλιμάκωσης 
για το επόμενο διάστημα.

Στην Αθήνα, στο πλαίσιο της πανατ
τικής στάσης, εργαζόμενοι σχεδόν απ' 
όλα τα δημόσια νοσοκομεία της Αττικής 
πραγματοποίησαν ένα από τα μαζικότε
ρα συλλαλητήρια των τελευταίων χρόνων.
Με παλμό και αποφασιστικότητα 
να μην κάνουν βήμα πίσω, καθώς 
μπροστά τους έχουν το «νέο» Ε
ΣΥ των ιδιωτικοποιήσεων, το νο
μοσχέδιο του υπουργείου Υγείας 
που τέθηκε χτες σε διαβούλευση, 
για τη δευτεροβάθμια περίθαλψη 
που ξηλώνει τη μόνιμη και σταθε
ρή δουλειά, επεκτείνει την εμπο- 
ρευματοποίηση της Υγείας, κατε
δαφίζει ό,τι απέμεινε όρθιο.

Δεκάδες Σωματεία Εργαζομέ
νων, από το ΨΝΑ Δαφνί, το «Αττι
κόν», το Κρατικό Νίκαιας, το Παί- 
δων «Αγλαΐα Κυριάκού», το «Αγ.
Ολγα», το Δρομοκαΐτειο, τον «Α
γιο Σάββα», το «Ελενα», το «Σω
τηρία», τον «Ερυθρό Σταυρό», το 
«Ελπίς», το Λαϊκό, το Βενιζέλειο Ηρακλείου, το Σωματείο Εργα
ζομένων ΕΚΑΒ, από το Νοσοκομείο «Γεννηματά» κ.ά. κατέκλυ- 
σαν την πλατεία Μαβίλη, όπου ήταν η συγκέντρωση των Ομο
σπονδιών ΟΕΝΓΕ και ΠΟΕΔΗΝ καθώς και της ΕΙΝΑΠ, και πο
ρεύτηκαν προς το υπουργείο Υγείας.

«Αυτοίμιλάνε για κέρδη και ζημιές, εμείς μιλάμε για ανθρώπι
νες ζωές»,«Δώστε λεφτά για την υγεία και όχι για του ΝΑΤΟ τα 
σφαγεία» φώναξαν, μεταξύ άλλων, οι διαδηλωτές, ρίχνοντας στο 
«κενό» τις προσπάθειες της αστυνομίας να θέσει τη διαδήλωση 
σε κλοιό. Οι διαδηλωτές, μέχρι να φτάσουν στο υπουργείο ενώ
θηκαν με τα σωματεία ΚΑΤ, «Ευαγγελισμός», «θριάσιο», απαι
τώντας: Επείγουσες προσλήψεις μόνιμου προσωπικού, μονιμο
ποίηση των συμβασιούχων. Αυξήσεις στους μισθούς, επαναφο
ρά 13ου - 14ου μισθού, ξεκινώντας με την καταβολή του Δώρου 
Χριστουγέννων. Ανάκληση των αναστολών εργασίας των εργα
ζομένων σε μονάδες Υγείας και Πρόνοιας. Επέκταση ανθυγιει
νού επιδόματος και ένταξη στα ΒΑΕ όλων όσοι εργάζονται σε 
αντίστοιχες συνθήκες.

Στην πορεία μπήκε και το Σωματείο Καθαριστριών ΓΝ Πατρών, 
λέγοντας «όχι σε νέα ομηρία, έξω οι εργολάβοι από τα νοσοκο
μεία». Επίσης, το Σωματείο Εργαζομένων ΕΟΔΥ, που εξακολου
θεί να διεκδικεί απλήρωτα δεδουλευμένα από την κυβέρνηση.

Με κραυγή αγωνίας και η Παναττική Επιτροπή Συμβασιού
χων στην Υγεία συμμετείχε στο συλλαλητήριο, απαιτώντας 
σταθερή δουλειά.

Στη διαδρομή, η πορεία πραγματοποίησε στάσεις στο Μέγα
ρο Μαξίμου, στη Βουλή, στο Γενικό Λογιστήριο του Κράτους, ε
νώ είναι χαρακτηριστικό ότι φτάνοντας στο υπουργείο Υγείας, η 
κυβέρνηση έχει στείλει περιμετρικά τις Ομάδες Πρόληψης και 
Καταστολής του Εγκλήματος (ΟΠΚΕ).

«Αντιμετωπίζουν τους υγειονομικούς σαν εγκληματίες. Δεν εί
ναι τυχαίο, ακούγοντας τις χτεσινές (σ.σ. προχτεσινές) δηλώσεις 
του πρωθυπουργού, που ούτε λίγο, ούτε πολύ ταυτίζει τις διεκ
δικήσεις των εργαζομένων, το οργανωμένο λαϊκό κίνημα με το 
έγκλημα», κατήγγειλε η πρόεδρος της ΟΕΝΓΕ, Αφροδίτη Ρέ- 
τζιου, απευθύνοντας θερμό αγωνιστικό χαιρετισμό στη «μαχη
τική ενωτική απεργιακή συγκέντρωση - απάντηση στην κυβερ
νητική κοροϊδία, σε όλους όσοι μας ζητάνε να κάνουμε υπομο
νή, σε όλους τους επίδοξους σωτήρες που μας θέλουν να κα
θόμαστε παθητικοί θεατές και να μας αφαιρούν τα δικαιώματά 
μας το ένα μετά το άλλο».

Η πρόεδρος της ΟΕΝΓΕ αναφέρθηκε στα τρία χρόνια παν
δημίας, που «παρά το κυβερνητικό αφήγημα για την ενίσχυση 
των δημόσιων μονάδων Υγείας τα νοσοκομεία βουλιάζουν από 
τις ελλείψεις σε υποδομές, σε εξοπλισμό, σε προσωπικό». Ει
δική αναφορά έκανε στο νέο «νομοσχέδιο οδοστρωτήρα» για 
τη δευτεροβάθμια περίθαλψη που έδωσε χτες στη δημοσιό
τητα η κυβέρνηση, που βάζει στο στόχαστρο τα δικαιώματα τό

νομοσχέδιο για τη δευτεροβάθ
μια περίθαλψη και με την ΠΟΕ
ΔΗΝ για το καθηκοντολόγιο των 
νοσηλευτών.

Στη Θεσσαλονίκη
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σο των υγειονομικών όσο και των ασθενών, μετατρέποντας κυ
ριολεκτικά το δικαίωμα του λαού σε δωρεάν υπηρεσίες Υγείας 
σε άπιαστο όνειρο.

Αν απολυθεί το 40% των εργαζομένων που είναι συμβασιού- 
χοι, τα νοσοκομεία θα καταρρεύσουν, σημείωσε, μεταξύ άλλων, 
ο πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ Μ. Γιαννάκος.

Ο πρόεδρος του Σωματείου Εργαζομένων στο «θριάσιο» νο
σοκομείο Μανώλης Βαρδαβάκης χαιρέτισε την αθωωτική από
φαση των 38 εργαζομένων σε αναστολή που για μία από τις κι
νητοποιήσεις τους δικάστηκαν για «απείθεια και παρακώλυση 
συγκοινωνιών». Μετέφερε την αγανάκτηση των υγειονομικών 
για τις πρόσφατες δηλώσεις του υπουργού Υγείας ότι «το μέλ
λον για τα δημόσια νοσοκομεία είναι να μετατραπούν σε νομι
κά πρόσωπα ιδιωτικού δικαίου», ή με αυτές της αναπλ. υπουρ
γού Υγείας ότι «δεν φτιάχνουν νέους οργανισμούς στα νοσοκο
μεία, γιατί πρόκειται να κλείσουν πολλά νοσοκομεία». Ανέδει- 
ξε, μάλιστα, ότι αυτή η επίθεση στο δικαίωμα του λαού για δη
μόσια και δωρεάν υγειονομική περίθαλψη περνάει από κυβέρ
νηση σε κυβέρνηση, θυμίζοντας ότι «νόμος - πρότυπο» για την 
κυβέρνηση της ΝΔ είναι το «νοσοκομείο ΑΕ» της Σαντορίνης. 
«Ολοι μαζί υλοποιούν την πολιτική της ΕΕ για νοσοκομεία - επι
χειρηματικές μονάδες», υπογράμμισε.

Για τις εκατοντάδες κενές θέσεις σε όλες τις ειδικότητες, ό
που συνταξιοδοτούνται γιατροί και κλείνουν νευραλγικά τμήμα
τα, όπως το ιατρείο Πάρκινσον γιατί δεν υπάρχει κανένας να συ
νεχίσει την απρόσκοπτη λειτουργία του, μίλησε ο πρόεδρος του 
Σωματείου Εργαζομένων «Ευαγγελισμός», Χρηστός Φερεντί- 
νος. Οπως είπε, μάλιστα, «κάθε βδομάδα καλούνται σε ΕΔΕ ερ
γαζόμενοι επειδή αναδεικνύουν προβλήματα του νοσοκομείου, 
εργολάβοι μπαίνουν ήδη από την πίσω πόρτα». «Είμαστε υγει
ονομικοί που αναπνέουμε πάνω από τους ασθενείς, βήμα πίσω 
από τις ανάγκες μας. Δεν φτάνουμε, χρειαζόμαστε χέρια. Ας α- 
ναλογιστεί κάποιος με 100 και 120 ώρες εργασίες τη βδομάδα 
πόσο ελαφρά και υγιεινή εργασία είναι», ανέφερε μεταξύ άλλων.

Απευθύνοντας χαιρετισμό στην κινητοποίηση η Ιωάννα Δη- 
μούλια, εκ μέρους της Παναττικής Επιτροπής Συμβασιούχων 
στην Υγεία, σημείωσε, μεταξύ άλλων, ότι όλοι γνωρίζουν ότι 
τα νοσοκομεία στέκονται όρθια όπως - όπως με την αδιάκοπη 
συνδρομή εργαζομένων με ελαστικές σχέσεις εργασίας, συμ- 
βασιούχους επικουρικούς, μέσω ΟΑΕΔ, ΣΟΧ και εργολαβικούς.

Ακολούθησε συνάντηση των Ομοσπονδιών με την αναπληρώ- 
τρια υπουργό Υγείας Μ. Γκάγκα, η οποία δήλωσε ...άγνοια για τα 
αιτήματα. Να σημειωθεί ότι πριν από είκοσι μέρες σε συνάντη
ση της ΟΕΝΓΕ ο υπουργός Υγείας, θ. Πλεύρης, είχε δηλώσει 
τον αποτροπιασμό του για τις απλήρωτες για μήνες δεδουλευ
μένες εφημερίες, ενώ χτες, η πολιτική ηγεσία του υπουργείου 
έκανε την ανήξερη, απογειώνοντας τον εμπαιγμό. Δεσμεύτηκε 
για συνάντηση με την ΟΕΝΓΕ στις 31 Οκτώβρη με επίκεντρο το

Στη Θεσσαλονίκη, οι υγειο
νομικοί πραγματοποίησαν συ
γκέντρωση μπροστά στην πύ
λη του Ιπποκράτειου Νοσοκο
μείου Θεσσαλονίκης. Εκεί πή
ραν τη θέση τους συμβασιού- 
χοι του προγράμματος 4000 
ίου ΟΑΕΔ που ήρθαν από διά
φορες πόλεις της Μακεδονίας 
και της Θράκης, συμβασιούχοι 
ορισμένου χρόνου από την υ
πηρεσία φύλαξης του «Παπα- 
νικολάου» που στο τέλος του 
χρόνου θα πεταχτούν στην α
νεργία, για να δοθεί η υπηρε
σία σε εργολάβο. Στο πλευρό 
των υγειονομικών βρέθηκαν 
συνταξιούχοι και εργαζόμενοι 
άλλων κλάδων.

Οι υγειονομικοί, αναδεικνύ- 
οντας τα αποτελέσματα των 

__________________________ ί τραγικών ελλείψεων σε προ
σωπικό, ενδεικτικά ανέφεραν 

ότι οι λίστες αναμονής στα χειρουργεία της Θεσσαλονίκης 
αριθμούν δεκάδες χιλιάδες ασθενείς. Μόνο στο νοσοκομείο 
«Παπαγεωργίου» εμφανίζονται 20.000 ασθενείς σε αναμονή 
για χειρουργείο, ενώ στο «Παπανικολάου» ο αριθμός αυτός 
είναι τουλάχιστον 5.500. Προφανώς πολλοί από αυτούς τους 
ασθενείς εγκατέλειψαν κάθε ελπίδα και στράφηκαν στις ιδι
ωτικές κλινικές. Μάλιστα όπως καταγγέλθηκε υπάρχει καρ
κινοπαθής στο «Παπανικολάου» που περιμένει 3 μήνες για 
να χειρουργηθεί. Ενώ η αναμονή στα ορθοπεδικά περιστα
τικά του «Παπαγεωργίου» μπορεί να φτάνει και τα 3 χρόνια.

Την πολιτική ιδιωτικοποίησης των νοσοκομείων κατήγγει
λε, μιλώντας στη συγκέντρωση ο X. Καραχρήστος, πρόε
δρος της ΕΝΙΘ, καλώντας σε κλιμάκωση της πάλης μπροστά 
στην 9η Νοέμβρη, ενώ στη συγκέντρωση μίλησαν ακόμα η Ε. 
Μπακιρλή, μέλος του ΓΣ της ΠΟΕΔΗΝ και του ΔΣ του Σω
ματείου ΑΧΕΠΑ και ο Θανάσης Τασιούδης, αντιπρόεδρος 
του Σωματείου εργαζομένων νοσοκομείου «Παπαγεωργίου».

Τη συμπαράσταση του ΚΚΕ μετέφερε στη συγκέντρωση, όπου 
παραβρέθηκε ο Λεωνίδας Στολτίδης, βουλευτής του Κόμματος.

ντρώσεις σε όλη τη χώρΌ
Με τη μαζική συμμετοχή στην απεργία και στη συγκέντρω

ση που έγινε στην πύλη του Γενικού Νοσοκομείου Καρδί
τσας, οι υγειονομικοί ανταποκρίθηκαν στο κάλεσμα της Ε
νωσης Ιατρών Νοσοκομείων Κέντρων Υγείας Ν. Καρδίτσας. 
Στους συγκεντρωμένους μίλησε ο πρόεδρος της Ενωσης Ι
ατρών, Εκτορας Γάζος, μεταφέροντας τα οξυμένα προβλή
ματα του Νοσοκομείου Καρδίτσας και των υγειονομικών που 
το κρατάνε όρθιο.

Στη Χαλκίδα, συγκέντρωση πραγματοποιήθηκε στην πύ
λη του νοσοκομείου, στην οποία συμμετείχε αντιπροσωπεία 
του Εργατικού Κέντρου Εύβοιας με επικεφαλής τον πρόε
δρο, Αντώνη Κούκουρα, εκπρόσωποι σωματείων του ιδιωτι
κού και δημόσιου τομέα, καθώς και συνταξιουχικών σωματεί
ων. Παρευρέθηκε επίσης ο Γιώργος Μαρίνος, μέλος του ΠΓ 
της ΚΕ του ΚΚΕ και βουλευτής Εύβοιας.

Συγκέντρωση στην πύλη πραγματοποίησε επίσης το σωμα
τείο εργαζομένων στο νοσοκομάο Λαμίας, ενώ κινητοποίη
ση πραγματοποιήθηκε και στην πύλη του νοσοκομείου Θήβας. 
Παρέμβαση στο Κέντρο Υγείας Αταλάντης πραγματοποίησε 
η ομάδα Λοκρών της ΟΓΕ, μαζί με εκπροσώπους φορέων.

Στα Γιάννενα πραγματοποιήθηκε απεργιακή συγκέντρωση 
στην κεντρική πλατεία από την ΕΙΝΗ και τους συλλόγους ερ
γαζομένων των δύο νοσοκομείων της πόλης. Στην Πρέβεζα η 
απεργιακή συγκέντρωση πραγματοποιήθηκε έξω από την πύ
λη του νοσοκομείου, όπως και στην Κέρκυρα.

Μαζική και η κινητοποίηση στο Ηράκλειο της Κρήτης, πα
ρά τα εμπόδια που όρθωσαν οι διοικήσεις των Νοσοκομείων.
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9 NOEKI
Ιακός ξεσηκωμός παντού!

ΑΠΕΡΓΙΑΚΟΣ ΞΕΣΗΚΩΜΟΣ ΣΤΙΣ 9 ΝΟΕΜΒΡΗ

Εντείνεται η δράση, κάθε χώρος δουλειάς
γίνεται μετερίζι του αγώνα

Μ
ε το απεργιακό κάλεσμα των συνδικάτων να 
συζητιέται στους χώρους δουλειάς, με τις Γενι
κές Συνελεύσεις, τις περιοδείες και μια σειρά 
κινητοποιήσεις να είναι σε πλήρη εξέλιξη, δι
αμορφώνεται σε όλη τη χώρα το κλίμα του απεργια- 
κού ξεσηκωμού «για να μην πληρώσει ο λαός», για να 

είναι η απεργία της 9ης Νοέμβρη σταθμός αποφα
σιστικής κλιμάκωσης της εργατικής - λαϊκής πάλης.

Κάθε χώρος δουλειάς και ένα μετερίζι του αγώνα, 
κάθε σωματείο και ένα επιτελείο μάχης: Με αυτό 
το πνεύμα οργανώνεται η απεργία, συγκροτούνται 
απεργιακές επιτροπές για να εξασφαλιστεί ότι θα 
«νεκρώσουν» χώροι δουλειάς στις 9 Νοέμβρη, για 
να μη μείνει μέχρι τότε μέρα που δεν θα αξιοποιη- 
θεί για την επιτυχία της.

Ταυτόχρονα, σε μια σειρά πόλεις αναπτύσσεται 
και ο συντονισμός ανάμεσα στα συνδικάτα, καθώς 
επίσης με συνδικαλιστικές οργανώσεις των ΕΒΕ, Α
γροτικούς Συλλόγους και Ομοσπονδίες ενάντια στον 
«κοινό αντίπαλο», με διεκδικήσεις που εκφράζουν 
τα συμφέροντα του εργαζόμενου λαού: Για αυξή
σεις στους μισθούς και στις συντάξεις, μέτρα μείω
σης του δυσβάσταχτου ενεργειακού κόστους, προ
στασία από τις ανατιμήσεις σε βασικά προϊόντα, δι
αγραφή χρεών και προστίμων, μείωση του κόστους 
παραγωγής κ.ο.κ.

Συνεχίζονται τα συλλαλητήρια 
σε γειτονιές της Αττικής

Κλιμακώνοντας τη μάχη μπροστά στην απερ
γία, μια σειρά από σωματεία και μαζικοί φορείς 
σε δήμους της Αττικής οργανώνουν συλλαλητή
ρια με διεκδικήσεις ενάντια στην ακρίβεια, για την 
ανακούφιση των λαϊκών νοικοκυριών από δημοτικά 
τέλη και προκειμένου να μπει τέλος σε κάθε προ
σπάθεια που κάνουν δημοτικές αρχές για περικοπές 
στη θέρμανση και στην ηλεκτροδότηση σχολείων, 
αθλητικών χώρων και άλλων υποδομών.

Αύριο Σάββατο θα γίνουν συλλαλητήρια σε: Καλ
λιθέα, στις 11 π.μ. στην πλατεία Δαβάκη. Μεταμόρ
φωση, στις 11 π.μ. στην πλατεία Δημαρχείου. Γαλά
τσι, στις 11 π.μ. στην πλατεία Ελευθερίας, ενώ θα 
ακολουθήσει πορεία στο δημαρχείο.

Στο Περιστέρι θα γίνει συλλαλητήριο την Τρίτη 
25 Οκτώβρη, στις 7 μ.μ. στην πλατεία Δημαρχείου.

Περιοδείες στη Θεσσαλονίκη
Το κάλεσμα για μαζική συμμετοχή στην απεργία 

μεταφέρουν καθημερινά τα εργατικά σωματεία της 
Θεσσαλονίκης, με περιοδείες και εξορμήσεις στους 
χώρους δουλειάς, ενώ παράλληλα οργανώνουν την 
επιτυχία της μέσα από μαζικές διαδικασίες, συσκέ
ψεις, συνελεύσεις και άλλες δράσεις.

Στην πορεία προς την απεργία του Νοέμβρη, τα 
εργατικά σωματεία της Θεσσαλονίκης προγραμ
ματίζουν σήμερα Παρασκευή στις 6 μ.μ. παρεμβά
σεις για τους λογαριασμούς ρεύματος και θέρμαν
σης, στα κεντρικά γραφεία παροχών Ενέργειας και 
συγκεκριμένα: Τσιμισκή 136 (κέντρο), Πόντου 115 
(Καλαμαριά) και Μεγάλου Αλεξάνδρου 25 (Εύοσμος).

Κλιμάκιο του Συνδικάτου Οικοδόμων Θεσσαλο
νίκης περιόδευσε χθες σε σκάμματα του Μετρά και 
στα μεγάλα εργοτάξια του κέντρου της πόλης. Ο 
Αγγελος Γεράκης, πρόεδρος του Συνδικάτου, κά-

λεσε τους εργαζόμενους να δυναμώσουν την πάλη, 
να απαιτήσουν την καθολική εφαρμογή της κλαδι
κής Σύμβασης των οικοδόμων, με αυξήσεις στους 
μισθούς πάνω από τον πληθωρισμό και ουσιαστι
κά μέτρα ασφαλείας στους χώρους εργασίας. Ο
πως είπε, «υπάρχει δυναμική στον κλάδο, που αυ
τήν τη στιγμή μάς δίνει τη σκυτάλη του αγώνα, με
τά την επιτυχία της υπογραφής ΣΣΕ. Είναι ξεκάθα
ρο σε κάθε οικοδόμο ότι δεν έχει τίποτα άλλο να 
περιμένει από καμία εναλλαγή των κυβερνήσεων, 
από καμία "ανάπτυξη" του κλάδου, και ότι μόνο μέ
σα από τον οργανωμένο αγώνα μπορεί να έχει επι
τυχίες που θα δώσουν ουσιαστική ανάσα στον κά
θε εργαζόμενο. Ειδικά τώρα, μέσα στο κύμα ακρί
βειας που μας έχει τσακίσει όλους».

Μια σημαντική μάχη 
στην «Deloitte»

Η Ενωση Λογιστών Θεσσαλονίκης εκφράζει τη 
στήριξή της στους εργαζόμενους της «Deloitte», 
στη μάχη που δίνουν το τελευταίο διάστημα για 
αυξήσεις στους μισθούς και για μια σειρά άλλα 
δίκαια αιτήματα.

Οπως καταγγέλλει, το τελευταίο διάστημα κά
ποια τμήματα εργαζόμενων στην ελεγκτική εται
ρεία «Deloitte» προσπαθούν να έρθουν σε επαφή 
με τη διοίκηση του τμήματος Risk Advisory, ή ο
ποία με αναβολές και ακυρώσεις αποφεύγει να μι
λήσει μαζί τους.

Οι εργαζόμενοι λοιπόν αποφάσισαν να απευθυν
θούν στην κεντρική διοίκηση με επιστολή. Στη συνέ
χεια, με πρωτοβουλία της Επιτροπής Εργαζομένων 
«Deloitte», προχώρησαν σε εξόρμηση στις εγκατα
στάσεις της εταιρείας στο «Technopolis», όπου ενη
μέρωσαν και συζήτησαν με τους συναδέλφους τους 
τα αιτήματα τους, με σκοπό να πιέσουν τη διοίκηση.

Η διοίκηση προσπαθεί να αποσυντονίσει και να 
διασπάσει την προσπάθεια αυτή, γιατί όπως φαίνε
ται δεν μπορεί να αντιμετωπίσει 120 άτομα τα οποία 
διεκδικούν αυξήσεις στους μισθούς. Η πρόταση της 
εργοδοσίας για συνομιλίες με καθέναν εργαζόμε
νο ξεχωριστά αποδεικνύει πόσο φοβάται τη συλλο
γική δράση, προσπαθώντας να τους ξεμοναχιάσει.

Η Επιτροπή Εργαζομένων «Deloitte» έχει ήδη πά
ρει απόφαση για συμμετοχή στην απεργία.

Μαχητικά μπροστά 
το Εργατικό Κέντρο Αγρίνιου

Κάλεσμα σε κάθε εργατικό συνδικάτο να οργα
νώσει πλατιά παρέμβαση σε κάθε κλάδο και χώ
ρο δουλειάς, τις επόμενες μέρες και μέχρι την 
πανελλαδική απεργία στις 9 Νοέμβρη, απηύθυ- 
νε η διοίκηση του Εργατικού Κέντρου Αγρίνιου 
κατά τη σύσκεψη που πραγματοποίησε το βρά
δυ της Τετάρτης.

Στην εισηγητική του ομιλία, ο πρόεδρος του Ερ
γατικού Κέντρου Γιώργος Ντουντούμης κάλεσε να 
γίνει κάθε χώρος δουλειάς μετερίζι αγώνα, να πά
ρει μαζικά χαρακτηριστικά, απέναντι στη μοιρολα
τρία αλλά και στους δήθεν «σωτήρες», προηγούμε
νους και σημερινούς, που έχουν δοκιμαστεί και ευ- 
θύνονται για τα προβλήματα των εργαζομένων και 
των λαϊκών στρωμάτων. Να δοθεί και με τη συμμε

τοχή στην απεργία και με την απεργιακή συγκέ
ντρωση αποφασιστική απάντηση, μέχρι τον επό
μενο μεγάλο σταθμό.

Μπροστά στην απεργία αποφασίστηκε να πραγ
ματοποιηθούν μαζικές εξορμήσεις - περιοδείες ε
νημέρωσης σε εργατογειχονιές και συνοικίες του 
Αγρίνιου, με επικεφαλής τις διοικήσεις του Εργατι
κού Κέντρου και σωματείων στις 24 και 31 Οκτώβρη.

Τον λόγο στη σύσκεψη πήραν επίσης μέλη δι
οικήσεων σωματείων, ενώ το «παρών» έδωσαν 
με εκπροσώπους τους η Ομοσπονδία Αγροτι
κών Συλλόγων Αιτωλοακαρνανίας και ο Εμπο
ρικός Σύλλογος Αγρίνιου, ανακοινώνοντας τη 
συμμετοχή τους στην απεργία και στην απεργια- 
κή συ γκέντρωση, με τον Εμπορικό Σύλλογο μάλι
στα να καλεί τους εμπόρους να κλείσουν τα κα
ταστήματα τους.

Προχθές πραγματοποιήθηκε σύσκεψη σωμα
τείων και φορέων και στη Μυτιλήνη. Στις παρεμ
βάσεις κυριάρχησε το οξυμένο πρόβλημα της α
κρίβειας, ενώ τονίστηκε ότι ο «βαρύς χειμώνας» 
δεν θα είναι τέτοιος για όλους, καθώς για τον μεν 
λαό παραμένει σε ισχύ η μονιμοποίηση των άδι
κων φόρων στα καύσιμα, για τους δε εφοπλιστές 
μονιμοποιείται το αφορολόγητο. Σημειώθηκε α
κόμα ότι η επιτυχία της απεργίας θα τροφοδοτή
σει και θα ανοίξει τον δρόμο σε νέους μεγάλους 
εργατικούς - λαϊκούς αγώνες, με τους ομιλητές 
να καλούν τον λαό της Λέσβου να δώσει δυναμι
κή, μαζική και αγωνιστική απάντηση τη μέρα της 
απεργίας, να οργανωθεί στα σωματεία και στους 
συλλόγους, ώστε μαζικά και συλλογικά να διεκ- 
δικήσει τα δίκαια δικαιώματά του.

Στην Αρτα, σε σύσκεψη του Εργατικού Κέντρου 
που πραγματοποιήθηκε προχτές, με τη συμμετοχή 
των διοικήσεων της Ομοσπονδίας Αγροτικών Συλ
λόγων Αρτας και της Ομοσπονδίας Επαγγελματι- 
ών Βιοτεχνών και Εμπόρων Αρτας, αποφασίστηκε 
η απεργία στις 9 Νοέμβρη να πάρει καθολικό χαρα
κτήρα στον νομό, με κλείσιμο καταστημάτων και 
μαζική συμμετοχή αυτοαπασχολούμενων και α
γροτών στην απεργιακή συγκέντρωση στο Εργα
τικό Κέντρο. Παράλληλα συνεχίζονται οι περιοδεί
ες σε χώρους δουλειάς και γειτονιές από τα εργα
τικά σωματεία του νομού.

Σε Σέρρες, Κιλκίς 
και άλλες πόλεις

Στο Κιλκίς, εργατικά σωματεία και φορείς διοργα- 
νώνουν συλλαλητήριο ενάντια στην ακρίβεια την Τε
τάρτη 2 Νοέμβρη, στις 6 μ.μ. στην πλατεία Ειρήνης.

Στις Σέρρες, εργατικά σωματεία και φορείς δι- 
οργανώνουν πικετοφορία για την ακρίβεια την Πα
ρασκευή 4 Νοέμβρη, στις 7 μ.μ. στην πλατεία Ε
λευθερίας.

Στη Δράμα, τα σωματεία της πόλης οργανώνουν 
παραστάσεις διαμαρτυρίας τη Δευτέρα 24 Οκτώ
βρη στις 11 π.μ. στην Επιθεώρηση Εργασίας, την 
Πέμπτη 27 Οκτώβρη στις 11 π.μ. στη ΔΕΥΑΔ και το 
Σάββατο 5 Νοέμβρη στις 11 π.μ. σε σούπερ μάρ- 
κετ της πόλης.

Στην Καβάλα θα πραγματοποιηθεί συναυλία δι
αμαρτυρίας και διεκδίκησης ενάντια στην ακρίβεια, 
την Παρασκευή 4 Νοέμβρη.

Στη Χίο, το Νομαρχιακό Τμήμα της ΑΔΕΔΥ καλεί

Απεργιακές συγκεντρώσεις 
σε όλη τη χώρα

Μέχρι στιγμής απεργιακές συγκεντρώσεις για 
τις 9 Νοέμβρη έχουν ανακοινωθεί στις πόλεις: 

-Αθήνα, 10.30 π.μ., Προπύλαια 
-Θεσσαλονίκη, 10.30 π.μ„ Αγαλμα Βενιζέλου
- Πειραιάς, 11 π.μ., πλατεία Καραϊσκάκη
- Πάτρα, 10.30 π.μ., Εργατικό Κέντρο 
-Αγρίνιο, 10.30 π.μ., κεντρική πλατεία
- Αλιβέρι, 10.30 π.μ., άγαλμα Λιγνιτωρύχου
- Αργος, 10.30 π.μ., πλατεία Αγίου Πέτρου
- Αρτα, 10 π.μ., Εργατικό Κέντρο
- Γιάννενα, 10.30 π.μ., Εργατικό Κέντρο 
-Δράμα, 10.30 π.μ., κεντρική πλατεία
- Ελευσίνα, 10.30 π.μ., Νικολάιδου και Ηρώ

ων Πολυτεχνείου
-Ζάκυνθος, 10.30 π.μ., πλατεία Αγίου Μάρκου
- Ηγουμενίτσα, 10 π.μ., πλατεία Δημαρχείου
- Ηράκλειο, 10 π.μ., πλατεία Ελευθερίας
- Καβάλα, 11 π.μ„ πλατεία Καπνεργάτη
- Καλαμάτα, 10 π.μ., πλατεία 23ης Μαρτίου
- Κέρκυρα, 10 π.μ., Εργατικό Κέντρο
- Κεφαλονιά, 10.30 π.μ., κεντρική πλατεία 

Αργοστολιού
- Κιλκίς, 10.30 π.μ., πλατεία Ειρήνης
- Λαμία, 10.30 π.μ., πλατεία Ελευθερίας 
-Λάρισα, 10 π.μ., κεντρική πλατεία
- Λέσβος, 10.30 π.μ., πλατεία Σαπφούς
- Πρέβεζα, 10.30 π.μ., πρώην ΚΤΕΛ
- Πύργος, 11.30 π.μ., κεντρική πλατεία
- Σάμος, 10 π.μ., Βαθύ (Εργατικό Κέντρο)
- Χαλκίδα, 10.30 π.μ., ΕΚ Εύβοιας
- Χανιά, 10 π.μ., Δημοτική Αγορά 
-Χίος, 11 π.μ., πλατεία Βουνακίου

σε κινητοποίηση στη ΔΕΗ, ενάντια στην ακρίβεια, 
την Τρίτη 25 Οκτώβρη στις 12 μ.

Συνεχίζονται
και οι Γενικές Συνελεύσεις

Τις επόμενες μέρες Γενικές Συνελεύσεις πραγ
ματοποιούν τα εξής σωματεία:

Αύριο Σάββατο:
- Το Σωματείο Εργαζομένων σε «Vodafone - 

360 Connect» και λοιπές Θυγατρικές, στις 5 μ.μ.
- Η Ενωση Λογιστών Θεσσαλονίκης, στις 11 

π.μ. στο ΕΚΘ.
- Το Συνδικάτο Γάλακτος - Τροφίμων - Ποτών 

Μεσσηνίας, στις 6.30 μ.μ. στον αίθριο χώρο της Πε
ριφέρειας (πρώην νομαρχίας).

Την Κυριακή 23 Οκτώβρη:
- Το Συνδικάτο Τύπου - Χάρτου, στις 10.30 π.μ. 

στα γραφεία του Συνδικάτου (Αριστοτέλους 11-15, 
5ος όροφος).

- Το Συνδικάτο Γάλακτος - Τροφίμων - Ποτών Ατ
τικής, στις 10.30 π.μ. στο Εργατικό Κέντρο Αθήνας.

- Το Συνδικάτο Εργαζομένων στην Ιδιωτική Εκ
παίδευση «Ο Βύρων», στις 6 μ.μ. στο Συνδικάτο Οι
κοδόμων Αθήνας (Βερανζέρου 1, 2ος όροφος, πλα
τεία Κάνιγγος).

- Το Σωματείο Ιδιωτικών Υπαλλήλων και Εμπο- 
ροϋπαλλήλων Δυτικής Αττικής, στις 11 π.μ. στο Ερ
γατικό Κέντρο Ελευσίνας (Χαριλάου 30).

- Η Ενωση Ιδιωτικών Υπαλλήλων Ηρακλείου, 
στις 6 μ.μ. στο Εργατικό Κέντρο.

- Το Συνδικάτο Καθαριστριών - Καθαριστών Ατ
τικής, στις 10.30 π.μ. στο Εργατικό Κέντρο Αθήνας.

- Το Συνδικάτο Οικοδόμων Κοζάνης, στις 11 π.μ. 
στο Εργατικό Κέντρο.

- Το Σωματείο Καθαριστριών - Καθαριστών ν. 
Αττικής και Περιχώρων, στις 6 μ.μ. στον ΣΕΗΕΑ 
(πλατεία Ελευθερίας 2, πλατεία Κουμουνδούρου).

Συσκέψεις συντονισμού
Στην Ελευσίνα, σήμερα Παρασκευή στις 6 μ.μ. 

στο Εργατικό Κέντρο (Χαριλάου 30). Στη Λυκόβρυ- 
ση - Πεύκη, την Κυριακή 23 Οκτώβρη στις 11 π.μ. 
στο προαύλιο του δημαρχείου Λυκόβρυσης.

Το Παράρτημα Λάρισας του Πανελλήνιου Μου
σικού Συλλόγου (ΠΜΣ) καλεί σε σύσκεψη συντο
νισμού της δράσης όλα τα καλλιτεχνικά σωματεία 
της Θεσσαλίας, την Κυριακή 23 Οκτώβρη στις 8 
μ.μ. στο Εργατικό Κέντρο Λάρισας.
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1  Νέοι αγωνιστικοί σταθμοί στον δρόμο ' στις 9 Νοέμβρη
Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,11-15 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-10-2022

ΛΙΜΑΝΙ ΠΕΙΡΑΙΑ

Απεργία την Τρίτη στα βαπόρια, 
στις προβλήτες II και III και στη Ζώνη

Μ
εαπεργιακές απο
φάσεις, ναυτεργά- 
ιες, λιμενεργάτες 
της COSCO, με- 
ταλλεργάτες και ναυ
πηγοξυλουργοί της Ζώ

νης συντονίζουν την αγω
νιστική τους δράση και 
ετοιμάζονται να «παγώ
σουν» την Τρίτη 25 0- 
κτώβρη το λιμάνι του 
Πειραιά. Η απεργία και 
οι κινητοποιήσεις που ορ
γανώνουν κλαδικά σω
ματεία από τους παρα
πάνω χώρους θέτουν στο επίκεντρο αιτήματα και διεκδικήσεις με ιδιαί
τερη σημασία για τους εργαζόμενους, ενώ αποτελούν σημαντικό αγω
νιστικό σταθμό στην πορεία προς την πανελλαδική πανεργατική απερ
γία στις 9 Νοέμβρη.

Οσον αφορά τους ναυτεργάτες, απόφαση για απεργιακή κινητοποίη
ση έχουν πάρει τα σωματεία ΠΕΜΕΝ, ΠΕΝΕΝ, ΠΕΑΘΕΝ, «ΣΤΕΦΕΝΣΩΝ» 
και ΠΕΕΜΑΓΕΝ, καλώντας σε απεργιακή προσυγκέντρωση στις 5.30 
π.μ. στον Ηλεκτρικό (πλοία «Blue Star»). Στο απεργιακό μέτωπο συμμε
τέχει και το Σωματείο ΠΕΠΡΝ (Ρυμουλκά) με 24ωρη πανελλαδική απερ
γία την ίδια μέρα. «Κάτω τα χέρια από τις Συλλογικές Συμβάσεις Εργασί
ας και τα δικαιώματα των ναυτεργατών. Η αναθεώρηση - τερατούργημα 
του "Κώδικα Ιδιωτικού Ναυτικού Δικαίου" (ΚΙΝΔ) δεν θα περάσει», τονί
ζουν τα ναυτεργατικά σωματεία, απαιτώντας την απόσυρση της αναθε
ώρησης - έκτρωμα του ΚΙΝΔ, ανανέωση και εφαρμογή των ΣΣΕ, με αυ
ξήσεις στους μισθούς, μέτρα ενάντια στην ακρίβεια.

Την άμεση υπαγωγή όλων των εργατών στο ασφαλιστικό καθε
στώς των Βαρέων και Ανθυγιεινών Επαγγελμάτων (ΒΑΕ), την εφαρ
μογή της ΣΣΕ για όλους τους εργαζόμενους στις προβλήτες II και I- 
II, χωρίς διαχωρισμό σε νέους και παλιούς, τον τερματισμό της ομηρί- 
ας όσων δουλεύουν μέσω εργολάβων και της Ομοσπονδίας Φορτοεκ
φορτωτών Ελλάδας (ΟΦΕ), μέτρα για την Υγιεινή και Ασφάλεια απαιτεί 
το Σωματείο ΕΝΕΔΕΠ (προβλήτες της COSCO). Στις 25 Οκτώβρη «θα 
"παγώσουν" οι προβλήτες II και III», τονίζει. «Τη μέρα που ζέσταινε την 
προβλήτα του λιμανιού το αίμα του Δημήτρη, τη μέρα που ξεκινούσε ο 
αγώνας να μην έχουμε άλλους νεκρούς εργάτες, αυτήν τη μέρα θα τι
μήσουμε με 24ωρη απεργία, την Τρίτη 25/10/2022», σημειώνεται χαρα
κτηριστικά στο κάλεσμα.

Παράλληλα, καταγγέλλει το αίσχος του κυβερνητικού αυταρχισμού:

Ενώ αυτές τις μέρες συμπληρώνεται ένας χρόνος από το εργοδοτικό έ
γκλημα που κόστισε τη ζωή του εργάτη Δημήτρη Δαγκλή σε μία από τις 
γερανογέφυρες, nOOSCO, η «D-Port» και η κυβέρνηση καλούν οε α
πολογία τον πρόεδρο του Σωματείου ΕΝΕΔΕΠ και πρόεδρο του Ερ
γατικού Κέντρου Πειραιά, Μάρκο Μπεκρή, και τον πρώην πρόεδρο 
του Εργατικού Κέντρου, Νίκο Ξουράφη. Οι συνδικαλιστές κατηγορού- 
νται μάλιστα για «παρακώλυση της συγκοινωνίας μέσα στο λιμάνι» 
(!), για την απεργία στις 25 Οκτώβρη του 2021, κινητοποίηση που στά
θηκε η αφετηρία της 7ήμερης απεργίας που ξέσπασε μετά τον θάνα
το του εργαζόμενου.

Με αιχμή την απαίτηση για μέτρα προστασίας της ζωής των εργαζο
μένων προχωρούν σε απεργία σε Πέραμα και Σαλαμίνα το Συνδικά
το Μετάλλου Αττικής και Ναυπηγοεπισκευαστικής Βιομηχανίας Ελ
λάδας και το Σωματείο Ναυπηγοξυλουργών. Στο πλαίσιο της κινητο
ποίησης καλούν σε συγκέντρωση στις 10 π.μ., στο σταθμό του ΗΣΑΠ 
στον Πειραιά. Στην κοινή τους ανακοίνωση τα δύο σωματεία υπενθυμί
ζουν το σοβαρό «ατύχημα» που σημειώθηκε την περασμένη βδομάδα, 
όταν εργαζόμενος έπεσε στο κενό από μεγάλο ύψος κατά τη διάρκεια 
εργασιών σε πλοίο. «Το συγκεκριμένο περιστατικό είναι η συνέχεια των 
δεκάδων μικρών ή μεγαλύτερων ατυχημάτων που γίνονται καθημερινά 
σε όλη τη Ναυπηγοεπισκευαστική Ζώνη. Είναι η συνέχεια των τουλά
χιστον τριών μεγάλων πυρκαγιών που είχαμε σε επισκευαζόμενα πλοία 
μέσα στο καλοκαίρι και των δεκάδων ατυχημάτων με ακρωτηριασμούς 
και άλλους σοβαρούς τραυματισμούς», τονίζουν. Οπως εξηγούν, η αύ
ξηση της δραστηριότητας στη ναυπηγική βιομηχανία συνοδεύεται από 
την «εντατικοποίηση της δουλειάς, τα ατελείωτα ωράρια ώστε να τε
λειώνουν τα πλοία γρήγορα την επισκευή, χωρίς να λαμβάνονται πολ
λές φορές ούτε τα στοιχειώδη μέτρα ασφάλειας».

ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΟΙ «ΦΑΜΑΡ»

Με επιτυχία οι στάσεις εργασίας, 
συνεχίζουν με την απεργία

Σ
ε στάσεις εργασίας σε κάθε 
βάρδια προχώρησαν χτες οι

εργαζόμενοι στη ΦΑΜΑΡ Α- 
ΒΕ, με απόφαση του επιχειρη
σιακού τους Σωματείου, συνε
χίζοντας τον αγώνα τους για αυ
ξήσεις στους μισθούς. Οι εργα
ζόμενοι έχουν ήδη πραγματοποι
ήσει στάσεις εργασίας (22 Ιούλη 
και 7 Σεπτέμβρη), Γενικές Συνε
λεύσεις σε κάθε εργοστάσιο του 
ομίλου και βάρδια, ενώ και οι χτε- 
σινές πρωτοβουλίες πραγματο
ποιήθηκαν με επιτυχία, κόντρα στις προσπά
θειες προϊσταμένων και διευθυντών να ασκή
σουν πιέσεις και να περιορίσουν τη συμμετο
χή του προσωπικού.

Στη συνάντηση με το επιχειρησιακό Σωματείο 
η εργοδοσία περιορίστηκε στο να επαναλά- 
βει την πρότασή της για χορήγηση ...δωροε- 
πιταγών και να παραπέμψει το αίτημα για αυξή
σεις στο επόμενο έτος. Ακολούθησε ενημέρω
ση των εργαζομένων από την Ομοσπονδία, το 
κλαδικό Συνδικάτο και το επιχειρησιακό Σωμα
τείο, στην οποία αποτυπώθηκε η διάθεση για 
κλιμάκωση των κινητοποιήσεων με επόμενο 
βήμα τη συμμετοχή στην απεργία στις 9 Νο
έμβρη. «Κάναμε καθαρό σε κάθε κατεύθυνση 
ότι δεν πάμε πίσω από τα αιτήματά μας, απαι
τούμε όλες οι παροχές να αφορούν κάθε συ

νάδελφο, ανεξάρτητα από τη σχέση εργασίας, 
θα συνεχίσουμε με κλιμάκωση των κινητοποι
ήσεων», τονίζει το Συνδικάτο.

Οι εργαζόμενοι διεκδικούν: Να υπογράφει επι
χειρησιακή Συλλογική Σύμβαση Εργασίας. Αυξή
σεις στους μισθούς (5% από τον Ιούνη του 2022 
και 5% από τον Γενάρη του 2023). Προσλήψεις 
μόνιμου προσωπικού για να καλυφθούν τα τε
ράστια κενά. Δωροεπιταγές των 150 ευρώ για 
Χριστούγεννα, Πάσχα, Καλοκαίρι. Οι αυξήσεις, 
οι δωροεπιταγές να αφορούν το σύνολο των 
εργαζομένων στον όμιλο της ΦΑΜΑΡ ΑΒΕ (μό
νιμοι, συμβασιούχοι, εργολαβικοί) χωρίς καμία 
διάκριση. Να σταματήσει η ομηρία με τα εργο
λαβικά γραφεία, να μετατραπούν οι συμβάσεις 
των εργολαβικών σε συμβάσεις αορίστου χρό
νου απευθείας από την εταιρεία.

ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΟΙ ΣΤΟ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ 
«ΒΟΗΘΕΙΑ ΣΤΟ ΣΠΙΤΙ»

Απεργούν σήμερα 
ενάντια στην ομηρία 
και απαιτούν 
μόνιμη δουλειά
Συγκέντρωση στις Ί0.30 π.μ. 
στην πλατεία Κλαυθμώνος

Σε πανελλαδική απεργία κατεβαίνουν σή
μερα Παρασκευή οι χιλιάδες εργαζόμενοι στο 
πρόγραμμα «Βοήθεια στο Σπίτι» (ΒΣΣ), διεκ- 
δικώντας για άλλη μια φορά το δικαίωμα στην 
εργασία, καθώς τουλάχιστον οι μισοί απ’ αυ
τούς κινδυνεύουν να βρεθούν χωρίς δουλειά 
μετά από πρόσφατη απόφαση του Συμβουλίου 
της Επικράτειας (ΣτΕ) που ακυρώνει τμήμα της 
προκήρυξης 4Κ/2020 για την πρόσληψή τους 
με μόνιμη σχέση εργασίας.

Στο πλαίσιο της απεργίας, το Πανελλήνιο Συ
ντονιστικό ΒΣΣ καλεί σε απεργιακή συγκέ
ντρωση στις 10.30 π.μ. στην πλατεία Κλαυθ
μώνος. Στη συγκέντρωση καλεί και το Συνδι
κάτο ΟΤΑ Αττικής.

Συγκέντρωση σήμερα θα πραγματοποιή
σουν και οι εργαζόμενοι του ΒΣΣ στη Θεσσα
λονίκη, στις 11 π.μ. στο υπουργείο Μακεδο
νίας - Θράκης.

EPfAZOMENOI ΤΗΣ ΜΡΚΟ

Ανακλήθηκαν
οι 6 απολύσεις, παραμένουν 
σε αγωνιστική ετοιμότητα
Σήμερα η συνάντηση 
στο υπουργείο 
Οικονομικών

Κάτω από την πίεση των εργαζομέ
νων και των Σωματείων τους, οι έξι α
πολυμένοι εργολαβικοί της «ΤΕΧΝΟΣ
ΤΥΛ» επιστρέφουν από σήμερα Παρα
σκευή στην εργασία τους στη ΛΑΡΚΟ. 
«θετική εξέλιξη, αλλά δεν πανηγυρί
ζουμε. Ετοιμαζόμαστε για αγώνα και σύ
γκρουση», δηλώνει σχετικά ο Παναγιώ
της Πολίτης, πρόεδρος του επιχειρη
σιακού Σωματείου Εργαζομένων στο 
εργοστάσιο της Λάρυμνας.

Η αγωνιστική ετοιμότητα των εργαζο
μένων και των Σωματείων και οι άμεσες 
παρεμβάσεις τους είχαν ως αποτέλε
σμα να «ναυαγήσουν» και αυτή τη φορά 
τα σχέδια της κυβέρνησης και να μην 
περάσει η προσπάθεια να ξεκινήσει το 
ξήλωμα των εργαζομένων από τη ΛΑΡ
ΚΟ. Εστειλαν δυναμικό μήνυμα στην κυ
βέρνηση και ετοιμάζονται για τη σημε
ρινή συνάντηση στο υπουργείο Οικο
νομικών, στις 3.15 μ.μ., για ενημέρωση 
σχετικά με τις προθέσεις της κυβέρνη
σης, αλλά και για τη συνέχιση του α
γώνα με επόμενο προγραμματισμένο 
σταθμό την απεργία στις 9 Νοέμβρη.

Συγκεκριμένα, χτες το μεσημέρι, αντι
προσωπείες του επιχειρησιακού Σωμα
τείου και το Συνδικάτο Μετάλλου Φθιώ
τιδας, μαζί με τους εργαζόμενους, πραγ
ματοποίησαν παρέμβαση στο γραφείο 
του εργολάβου στη Λάρυμνα, απαιτώ
ντας την ανάκληση της απόλυσης των 
συναδέλφων τους.

Οι πιέσεις των εργαζομένων και των 
Σωματείων τους ανάγκασαν τον εργο
λάβο να ανακαλέσει τις απολύσεις και 
να καλέσει τους εργαζόμενους να επι
στρέφουν για δουλειά από σήμερα Πα
ρασκευή. Ωστόσο, έκανε γνωστό ότι θα 
κοινοποιήσει πρόσκληση για διαβούλευ- 
ση ομαδικών απολύσεων, καθώς, όπως 
ανέφερε, στο τέλος του έτους λήγει η 
σύμβασή του και φεύγει από τη ΛΑΡ
ΚΟ, ενώ δεσμεύτηκε ότι θα τακτοποιη
θεί κάθε εκκρεμότητα απέναντι στους 
εργαζόμενους.

Τα όσα ανέφερε ο εργολάβος επιβε
βαιώνουν τις εκτιμήσεις των σωματεί
ων, ότι η κυβέρνηση σκοπεύει να «νε
κρώσει» το εργοστάσιο και κάθε χώ
ρο δουλειάς, χωρίς καμιά διασφάλιση 
της επαναλειτουργίας και των θέσε
ων εργασίας.

«Κερδίσαμε χρόνο για να συνεχίσου
με όλοι μαζί τον αγώνα για την εργα
σία μας και να πιέσουμε την κυβέρνη
ση να δώσει λύση και για όλους τους 
εργαζόμενους της ΛΑΡΚΟ», αναφέρει 
ο πρόεδρος του επιχειρησιακού Σωμα
τείου στο εργοστάσιο της Λάρυμνας, 
και προσθέτει:

«Ωστόσο δεν πανηγυρίζουμε, ξέρου
με ότι τα δύσκολα είναι μπροστά μας, 
Και ενωμένοι, έχοντας την αλληλεγγύη 
ολόκληρης της εργατικής τάξης, ετοι
μαζόμαστε να δώσουμε τη μάχη μέχρι 
το τέλος, θα πάμε την Παρασκευή στη 
συνάντηση με τα αρμόδια υπουργεία και 
ανάλογα με τις απαντήσεις θα πάρου
με και τις αποφάσεις μας στις Γενικές 
Συνελεύσεις των Σωματείων».
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«ΟΧΙ ΑΛΛΟ ΑΙΜΑ ΓΙΑ ΤΑ ΚΕΡΔΗ»

Στις 26 Οκτώβρη η κινητοποίηση 
για τα εργατικά «ατυχήματα»
Σε μαζική συμμετοχή καλούν εργατικά συνδικάτα της Αττικής στη συγκέντρωση στο υπουργείο Εργασίας

Ε
να «ως εδώ» στον «φόρο αίματος», που 
πληρώνει η εργατική τάξη για τα κέρδη 
των επιχειρηματικών ομίλων, ετοιμάζονται 
να πουν οι εργαζόμενοι από μια σειρά χώ
ρων δουλειάς της Αττικής με τη συγκέντρωση 
που οργανώνουν εργατικά συνδικάτα την Τε

τάρτη 26 Οκτώβρη, στις 6.30 μ.μ., στο υπουρ
γείο Εργασίας.

Με μεγάλους χώρους δουλειάς, όπως εργο
στάσια και εργοτάξια, ξενοδοχεία, βαπόρια κ.ά., 
να μετατρέπονται σε παγίδες θανάτου και σα- 
κατέματος των εργαζομένων, αφού από την αρ
χή της χρονιάς καταγράφονται πάνω από 50 νε
κροί από «ατυχήματα», η πρωτοβουλία αυτή των 
σωματείων αναδεικνύει τις αναγκαίες διεκδική
σεις για να επιστρέφει ο κάθε εργάτης στο σπί
τι του «σώος» από τη μάχη για το μεροκάματο.

Το αρχικό κάλεσμα για τη συγκέντρωση α- 
πηύθυνε το κλαδικό Σωματείο Εργαζομένων 
στην Ενέργεια Αττικής - Βοιωτίας - Εύβοιας - 
Κορινθίας, ενώ ήδη έχουν ανταποκριθεί η Πα
νελλαδική Ενωση Ελαιουργοσαπωνοποιών και 
Εργαζομένων Χημικής Βιομηχανίας Αττικής και το Συνδικά
το Μετάλλου Αττικής.

«Η κατάσταση που έχει διαμορφωθεί είναι εκρηκτική. Το τε
λευταίο μόνο διάστημα μετράμε πολλούς συναδέλφους μας νε
κρούς και σακατεμένους», δηλώνει στον «Ριζοσπάστη» ο Χρή- 
στος Ματαράγκας, πρόεδρος του Σωματείου Εργαζομένων 
στην Ενέργεια, μιλώντας για την πρωτοβουλία. Και εξηγεί:«Εί
ναι βέβαιο ότι με αυτήν την κατάσταση δεν μπορούμε να συμ
βιβαστούμε. Δεν γίνεται τον 21ο αιώνα, παρά τα άλματα στην 
επιστήμη και την τεχνική, να εξακολουθούμε να μετράμε νε
κρούς, οι εργαζόμενοι να μην ξέρουν αν θα ξαναγυρίσουν στο 
σπίτι τους από τη δουλειά».

Επισημαίνει πως τα εργατικά «ατυχήματα» είναι η άλλη όψη 
της πολυδιαφημισμένης ανάπτυξης. «Απόδειξη είναι ότι παρά 
την τεράστια κερδοφορία των επιχειρήσεων στον κλάδο, οι 
συνθήκες που βιώνουν οι εργαζόμενοι χειροτερεύουν, με ε
ξαντλητικά ωράρια, αύξηση της εντατικοποίησης, ασυντήρη
το εξοπλισμό, ελλιπή επίβλεψη, έλλειψη πραγματικών μέτρων 
προστασίας. Ταυτόχρονα οι εταιρείες κάνουν ό,τι μπορούν να 
αποκρύψουν τα "ατυχήματα", προσπαθούν να κουκουλώσουν 
τις ευθύνες τους».

«Με το σωματείο μας προσπαθούμε να αναδείξουμε ότι τα 
εργατικά "ατυχήματα" είναι αποτέλεσμα της πολιτικής που ε
φαρμόζεται, που βλέπει την υγεία και την ασφάλεια ως αύξη
ση του κόστους», υπογραμμίζει και προσθέτει: «Δεν είναι τυ
χαία η αλλαγή ακόμα και αυτών των νόμων που υπάρχουν, α
φήνοντας απροστάτευτους τους εργαζόμενους στα χέρια της 
εργοδοσίας, όπως για τον χειρισμό στα δίκτυα ηλεκτρικής ε
νέργειας ακόμα και από ανειδίκευτο προσωπικό!».

Σημαντική μάλιστα πλευρά, για την «απαλλαγή» των κυβερ
νήσεων και της εργοδοσίας από τις ευθύνες τους, είναι και η 
μετατροπή του Σώματος Επιθεώρησης Εργασίας σε «Ανε
ξάρτητη Αρχή», κατ’ εφαρμογή του εκτρωματικού αντεργα- 
τικού νόμου που ψήφισε πέρυσι το καλοκαίρι η κυβέρνηση.

«Οι εργαζόμενοι έχουμε χρέος να παλέψουμε για τη ζωή μας, 
να διεκδικήσουμε μέτρα προστασίας για την υγεία και την α
σφάλεια στους χώρους εργασίας. Αυτό δεν θα γίνει από μόνο 
του αλλά μέσα από την πάλη όλων των εργαζομένων σε κάθε 
χώρο δουλειάς, σε κάθε εργοστάσιο», τονίζει ο Χρ. Ματαράγκας.

Στους παράγοντες που οδηγούν στην έξαρση των εργοδοτι- 
κών εγκλημάτων αναφέρθηκε ο Σωτήρης Αγγελόπουλος, πρό
εδρος του Συνδικάτου Χημικής Βιομηχανίας Αττικής: «Οι ερ
γοδότες αντιμετωπίζουν τα μέτρα υγιεινής και ασφάλειας, τα 
μέσα ατομικής προστασίας, και ως αποτέλεσμα τη ζωή των ερ
γαζομένων, σαν κόστος. Επίσης αυξάνουν την εντατικοποίη
ση και την πίεση για να βγει η αυξημένη παραγωγή με σχεδόν 
τον ίδιο αριθμό εργαζομένων. Ακόμα και όταν προχωρήσουν σε 
προσλήψεις ο κανόνας λέει ότι αυτές είναι εργολαβικοί εργα
ζόμενοι χωρίς αντίστοιχη εκπαίδευση, με ό,τι κινδύνους αυτό 
εγκυμονεί για την ασφάλεια των ίδιων και ευρύτερα».

Πιο συγκεκριμένα, ο συνδικαλιστής αναφέρεται σε μεγάλα 
και γνωστά εργοστάσια του κλάδου, που αυξάνουν π.χ. την πα
ραγωγή με 16ωρα, κόντρα βάρδιες κ.λπ. Ή αλλού, όπου ερ
γάζονται σε τμήματα δεκάδες εργολαβικοί εργαζόμενοι, ενώ 
σε μια σειρά από χώρους οι υπερωρίες και η δουλειά τις αρ
γίες πάνε και έρχονται. «Αυτό επιβαρύνει τον οργανισμό των

εργαζομένων, αυξάνει την πιθανότητα ατυχήματος», σημειώ
νει. θυμίζει ότι το τελευταίο διάστημα τα «ατυχήματα» είναι 
απανωτά: «Στη "Lariplast" είχαμε τον σοβαρό τραυματισμό 2 
συναδέλφων από καυτό υλικό που έπεσε πάνω τους, στα Λι
πάσματα Καβάλας τα εργατικά "ατυχήματα" είναι καθημερινά, 
στη "Fasoplast" το εργοστάσιο πήρε φωτιά κάτω από αδιευ
κρίνιστες συνθήκες και δεκάδες άλλα ατυχήματα έχουν συμ
βεί τους τελευταίους μήνες με αποκορύφωμα τον θανάσιμο 
τραυματισμό συναδέλφου στον "Παΐρη"».

Επισημαίνει πως με την κινητοποίηση της 26ης Οκτώβρη 
«απαιτούμε να πορθούν όλα τα αναγκαία μέτρα από κράτος 
και εργοδοσία ώστε οι συνάδελφοι να δουλεύουν με ασφά
λεια. Να πυκνώσουν οι έλεγχοι από τους ελεγκτικούς μηχα
νισμούς, που έχουν απαξιωθεί πλήρως με ευθύνη κράτους 
και εργοδοσίας. Να πραγματοποιηθούν οι απαραίτητες προ
σλήψεις μόνιμου προσωπικού και να δίνονται σε όλους τα α
παραίτητα μέσα ατομικής προστασίας. Να πυκνώσει η πα
ρουσία γιατρών Εργασίας και τεχνικών Ασφαλείας στους χώ
ρους δουλειάς».

Ο Σ. Αγγελόπουλος ξεχωρίζει την ανάγκη να στηθούν από 
τους εργαζόμενους σε χώρους δουλειάς«επιτροπές υγιεινής 
και ασφάλειας», «όργανα δηλαδή των ίδιων των εργατών, 
που θα ελέγχουν την κατάσταση στον κάθε χώρο, που θα ε
πισημαίνουν στις εταιρείες μέτρα που πρέπει να πορθούν 
για να διασφαλίζεται η προστασία των εργαζομένων». Φέρ
νει ως παράδειγμα ότι «το τελευταίο 2μηνο έχουν συγκροτη
θεί τέτοιες επιτροπές στην "Colgate" και στη "Hellafarm" και 
επιδιώκουμε αυτή η πείρα να γενικευτεί».

Στην κινητοποίηση καλεί ακόμα το Συνδικάτο Μετάλλου Ατ
τικής, θυμίζοντας ότι πρόκειται για κλάδο που διαχρονικά πλη
ρώνει βαρύ τίμημα με νεκρούς και τραυματίες εργαζόμενους. 
Αλλωστε, «μόλις πριν από λίγες μέρες παραλίγο δεν θρηνή
σαμε κι άλλο συνάδελφο, αφού ένας καθαριστής έπεσε στο 
κενό από ύψος 15 μέτρων στο εσωτερικό του αμπαριού του 
πλοίου "ATHENA", την ώρα που εκτελούσε εργασίες. Και στη 
Ναυπηγοεπισκευαστική Ζώνη και σε όλο τον κλάδο, τραυμα
τισμοί, ακρωτηριασμοί, εγκαύματα είναι μόνο μερικά από τα 
ατυχήματα που συμβαίνουν καθημερινά. Ενώ λίγες βδομάδες 
πριν θρηνήσαμε κι άλλον νεκρό που εκτελούσε εργασίες συ
ντήρησης στην εταιρεία "ΕΛΑΣΤΡΟΝ" και έπεσε στο κενό α
πό ύψος 12 μέτρων».

Το Συνδικάτο ξεκαθαρίζει ότι «για τον βαρύ φόρο αίματος 
που πληρώνει καθημερινά η εργατική τάξη δεν φταίει ούτε 
η κακιά στιγμή ούτε η αμέλεια των ίδιων των θυμάτων, όπως 
προκλητικά ισχυρίζονται οι εργοδότες. Αιτία είναι ότι πάνω α
πό την προστασία της υγείας και της ασφάλειάς μας μπαίνει 
% κέρδος του εργοδότη».

Εβρος: Παρέμβαση για τον νεκρό 
εργαζόμενο σε λατομείο

Παρέμβαση στον χώρο του λατομείου στη Μάκρη Εβρου, 
όπου έχασε προχτές τη ζωή του σε εργατικό «ατύχημα» ένας 
52χρονος εργαζόμενος, πραγματοποίησαν χτες σωματεία της 
περιοχής, με την ανακοίνωση της Ενωσης Οικοδόμων και Συ

ναφών Επαγγελμάτων Αλεξανδρούπολης.
Κατά τη διάρκεια της παρέμβασης, μάλιστα, η 

εργοδοσία ήταν προκλητική, αφού από τη μια 
εμπόδισε την είσοδο στον χώρο, απειλώντας 
να καλέσει την αστυνομία, και από την άλλη 
στο λατομείο συνέχισαν να μπαινοβγαίνουν 
ασταμάτητα φορτηγά, χωρίς ακόμα να έχει ε
λεγχθεί ο χώρος για τις συνθήκες που συνέβη 
το τραγικό δυστύχημα.

Οπως τόνισε μεταξύ άλλων ο πρόεδρος της Ε
νωσης Οικοδόμων, Αναστάσης Γεωργιάδης, σε 
συνέντευξη που παραχώρησε σε τοπικό ραδιό
φωνο, αν και ο χώρος θα έπρεπε να παραμείνει 
κλειστός μέχρι να ολοκληρωθεί η πραγματογνω
μοσύνη από το αρμόδιο τμήμα της Επιθεώρησης 
Μεταλλείων στη Δράμα, δεν αποκλείεται το εν
δεχόμενο να αλλοιωθούν οι συνθήκες κάτω από 
τις οποίες συνέβη το δυστύχημα.

«Ατυχήματα», εντατικοποίηση 
και τρομοκρατία

Τα «ατυχήματα» και τη φθορά της υγείας των εργαζομέ
νων από την εντατικοποίηση, αλλά και την τιμωρητική στά
ση της εργοδοσίας απέναντι σε όποιον διεκδικεί τα δικαι- 
ώματά του καταγγέλλει το Σωματείο Εργαζομένων στο ξε
νοδοχείο «Royal Olympic». Τον τελευταίο μήνα, όπως α
ναφέρει στην ανακοίνωσή του, καταγράφηκαν τρία «ατυ
χήματα», καθώς και περιπτώσεις εργαζομένων που έπα- 
θαν υπερκόπωση ή αντιμετώπισαν μυοσκελετικά προβλή
ματα, ως αποτέλεσμα της εντατικοποίησης, των ελλείψε
ων προσωπικού και των ελλιπών μέτρων προστασίας. Η δι
εύθυνση του ξενοδοχείου όχι μόνο «αρνείται να συνομιλή
σει με τους εκπροσώπους των εργαζομένων», το επιχειρη
σιακό Σωματείο και το κλαδικό Συνδικάτο, αλλά προσπα
θεί να τρομοκρατήσει τους εργαζόμενους. Συγκεκριμένα, 
το Σωματείο καταγγέλλει ότι μια εργαζόμενη «οδηγήθηκε 
σε παραίτηση επειδή διεκδίκησε καλύτερες συνθήκες ερ
γασίας», καθώς καλούνταν συνεχώς να δουλεύει με πρό
γραμμα στο οποίο δεν μπορούσε να αντεπεξέλθει, λόγω 
των αυξημένων οικογενειακών της ευθυνών ως μοναδικής 
γονέα ενός μικρού παιδιού.

Εκρηξη και φωτιά σε απορριμματοφόρο
Για 6 ώρες έκαιγε την περασμένη Τετάρτη η φωτιά που 

πήρε απορριμματοφόρο ανακύκλωσης του δήμου Λυκόβρυ- 
σης - Πεύκης, και μάλιστα με έκρηξη, τηνϊ)ρα που οι εργά
τες καθαριότητας ανέβαζαν κάδο για να τον αδειάσουν. Ευ
τυχώς δεν έπαθαν κάτι, όμως, όπως τονίζει το Σωματείο του 
δήμου, και το συγκεκριμένο περιστατικό «αναδεικνύει τις πο
λύ επικίνδυνες και ανθυγιεινές συνθήκες στις οποίες εργά
ζονται» οι εργαζόμενοι στην αποκομιδή. Κάνει λόγο για «σά
πια παμπάλαια μηχανήματα», αναδεικνύει την εντολή «φορ
τώστε τα όλα στα απορριμματοφόρο γιατί δεν υπάρχει άλλη 
λύση», αλλά και τις τεράστιες ελλείψεις προσωπικού. Σημει
ώνει τις ευθύνες όλων των κυβερνήσεων γι’ αυτήν την κατά
σταση, ενώ απαιτεί από τη δημοτική αρχή να διερευνηθούν 
άμεσα και πλήρως οι αιτίες της πυρκαγιάς, να αγοραστούν 
καινούργια απορριμματοφόρο και να συντηρηθούν πλήρως τα 
παλιά. Να προσληφθεί μόνιμο προσωπικό στην υπηρεσία κα
θαριότητας και να μονιμοποιηθούν όλοι οι συμβασιούχοι χω
ρίς όρους και προϋποθέσεις.

Σήμερα στο υπουργείο Εργασίας 
η Ομοσπονδία Μεταλλωρύχων

Παρέμβαση στο υπουργείο Εργασίας θα κάνει σήμερα, 
στις 10.30 π.μ., το ΔΣ της Ομοσπονδίας Μεταλλωρύχων Ελ
λάδας μαζί με μέλη Διοικητικών Συμβουλίων του Συνδικά
του Εργατοϋπαλλήλων Μεταλλείων και Λατομείων Βόρει
ας Ελλάδας και του εργοταξιακού Σωματείου Εργαζομένων 
στην «IMERYS».

Η παρέμβαση θα γίνει για να καταγγελθεί η απώλεια 92 θέ
σεων εργασίας στα μεταλλεία της «Ελληνικός Χρυσός» και τα 
δυστυχήματα που συμβαίνουν στον χώρο των μεταλλείων με 
αποτέλεσμα να «θρηνούμε κάθε τόσο συναδέλφους».
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1  Νέοι αγωνιστικοί σταθμοί στον δρόμο ' στις 9 Νοέμβρη
Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,11-15 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-10-2022

ΒΙΟΠΑΛΑΙΣΤΕΣ ΑΓΡΟΤΕΣ - ΚΤΗΝΟΤΡΟΦΟΙ

Αύριο το μεγάλο συλλαλητήριο 
στην «Agrotica» στη Θεσσαλονίκη
Στις 12 μ. στην Εμπορική Πύλη επί της Εγνατίας το αγωνιστικό ραντεβού

Μ
ε οργανωτές τους κατά τόπους Αγροτικούς Συλλόγους 
και τις Ομοσπονδίες, που συντονίζουν τη δράση τους μέ
σα από την Πανελλαδική Επιτροπή των Μπλόκων, οι βι
οπαλαιστές αγρότες και κτηνοτρόφοι από διάφορες πε
ριοχές της χώρας διαδηλώνουν αύριο στη Θεσσαλονίκη, στην 
έκθεση «Agrotica».

Στο συλλαλητήριο που θα γίνει στις 12 μ. στην Εμπορική Πύ
λη επί της Εγνατίας, συμμετέχουν δεκάδες Αγροτικοί - Κτηνο- 
τροφικοί Σύλλογοι, Ομοσπονδίες από τη Μακεδονία, την Κεντρι
κή Ελλάδα, τη Θεσσαλία, την Πελοπόννησο, τη Δυτική Ελλάδα, 
την Ηπειρο, ανταποκρινόμενοι στο κάλεσμα της Πανελλαδικής 
Επιτροπής των Μπλόκων.

Στις διεκδικήσεις τους ξεχωρίζει το αίτημα για μείωση του κό
στους παραγωγής, με αφορολόγητο πετρέλαιο, μείωση της τι
μής του ρεύματος, πλαφόν 0,07 ευρώ ανά κιλοβατώρα, κατάρ
γηση του Χρηματιστηρίου Ενέργειας, του προστίμου ρύπων και 
του ΦΠΑ σε μέσα - εφόδια, κατώτατες εγγυημένες τιμές που 
θα ανταποκρίνονται στο κόστος παραγωγής και θα διασφαλίζουν 
εισόδημα επιβίωσης και προσιτές τιμές των προϊόντων στη λαϊ
κή κατανάλωση, αναπλήρωση του χαμένου εισοδήματος για τα 
προϊόντα που υπάρχει πρόβλημα στη διάθεσή τους.

Σε αυτό το πλαίσιο, η Πανελλαδική Επιτροπή των Μπλόκων 
έχει απευθύνει κάλεσμα μαζικής συμμετοχής, σημειώνοντας με
ταξύ άλλων ότι «"δεν υπάρχουν "σωτήρες"! Αυτοί που θέλουν 
να μας κυβερνήσουν θα έρθουν με πλατιά χαμόγελα, θα μας 
χτυπάνε φιλικά την πλάτη, θα μας σφίγγουν ζωηρά το χέρι, θα 
ζητήσουν την ψήφο μας στις εκλογές και μετά "θα ακολου
θήσουν στον ίδιο ντορό". Μην περιμένεις από τους άλλους να 
"βγάλουν το φίδι από την τρύπα", ούτε να κρύβεσαι στις πλά
τες όσων αγωνίζονται για να επωφεληθείς και εσύ. Μην αναθέ
τεις τη ζωή σου σε βουλευτές και παράγοντες, μη συμβιβάζεσαι

με ψίχουλα και επιδόματα. Πίστεψε στη δύναμή σου που πολ- 
λαπλασιάζεται όταν παλεύεις πλάι - πλάι με τους συναδέλφους 
σου. Πίστεψε στην εμπειρία σου, το ξέρεις καλά, οτιδήποτε κα
τακτήσαμε ήταν αποτέλεσμα αγώνων, πολύμορφων κινητοποι
ήσεων, πολυήμερων μπλόκων, τίποτε δεν μας χαρίστηκε ποτέ!».

Στη Θεσσαλία ολοκληρώθηκαν χτες οι συσκέψεις και οι περι
οδείες σε χωριά της περιοχής. Σε αυτές ξεχώρισε η μαζική συμ
μετοχή νέων αγροτών από τη Μαγνησία, ενώ επιβεβαιώθηκε η 
ανάγκη αγωνιστικής διεκδίκησης. Λεωφορεία θα αναχωρήσουν 
αύριο από Καρδίτσα, Τύρναβο και Βόλο.

Μαχητικές κινητοποιήσεις 
για σταφίδα και σταφύλι 
σε Πύργο και Αίγιο

Με δυναμικές, μαχητικές κινητοποιήσεις βιοπαλαιστές αγρό
τες, παραγωγοί σταφίδας και σταφυλιών συνέχισαν το πρωί της 
Πέμπτης τον αγώνα τους σε Πύργο και Αίγιο για κατώτερες εγ
γυημένες τιμές που να καλύπτουν το κόστος παραγωγής των 
προϊόντων τους (ειδικά για τη σταφίδα να ξεπερνά τα δύο ευρώ 
το κιλό), να μπορούν να επιβιώσουν, απέναντι στα μεγάλα προ
βλήματα που αντιμετωπίζουν για δεύτερη συνεχόμενη χρονιά.

Συντονίζοντας τη δράση τους, μετά από πρωτοβουλία της Ο
μοσπονδίας Αγροτικών Συλλόγων Ηλείας, πραγματοποιήθηκαν 
δύο συγκεντρώσεις στον Πύργο και στο Αίγιο, με τη συμμετοχή 
αγροτών από Ηλεία και Αχαιό αντίστοιχα, που συνεχίστηκαν με 
μηχανοκίνητες πορείες.

Παράλληλα, κάλεσαν σε κλιμάκωση, με συμμετοχή στο μεγάλο 
συλλαλητήριο που καλεί η Πανελλαδική Επιτροπή των Μπλό
κων αύριο Σάββατο στη Θεσσαλονίκη, αλλά και στην απεργία 
στις 9 Νοέμβρη, συμμετέχοντας στις κατά τόπους συγκεντρώσεις

των εργατικών συνδικάτων και σωματείων, ενώ απαι
τούν και συνάντηση με αρμόδιο κυβερνητικό κλιμάκιο.

Στην Ηλεία, αγρότες με τρακτέρ συγκεντρώθηκαν 
στον κόμβο Αγίου Γεωργίου, προχωρώντας και σε συμ
βολικό αποκλεισμό της οδού Πύργου - Ολυμπίας, πριν 
τη μηχανοκίνητη πορεία.

«Δεν σταματάμε, δεν συμβιβαζόμαστε με τα ψίχου
λα» σημείωσε ο πρόεδρος της ΟΑΣΗ, Θανάσης Βο- 
μπίρης, ενώ καυτηριάστηκε η στάση της κυβέρνησης 
και τοπικών παραγόντων που έταζαν, χωρίς να δεσμεύ
ονται σε τίποτα, χρηματοδοτήσεις και μάλιστα λίγες 
μέρες πριν τις κινητοποιήσεις, για να κατευναστούν 
οι δικαιολογημένες αντιδράσεις.

«Τα επόμενα χρόνια θα είναι κρίσιμα, αν λάβουμε 
υπόψη μας το αυξημένο κόστος παραγωγής, τη νέα 

ΚΑΠ και τις επιδοτήσεις που κόβονται από την ΕΕ. Ο,τι κερδίσα
με ήταν μετά από πολυήμερους μεγάλους αγώνες στους δρό
μους και έτσι πρέπει να συνεχίσουμε», τόνισε.

Στο Αίγιο, ο Αγροτικός Σύλλογος «Μπακόπουλος - Ντρίνι- 
ας» πραγματοποίησε συγκέντρωση έξω από τα γραφεία της Πα- 
ναιγιάλειας Ενωσης, με αρκετούς αγρότες να δίνουν το «παρών» 
με τα αυτοκίνητά τους.

Καλώντας σε συνέχεια των δράσεων και το επόμενο διάστημα, 
ο πρόεδρος του Συλλόγου, Γιάννης Μποδιώτης, κάλεσε να πορ
θούν τώρα μέτρα στήριξης των παραγωγών σταφίδας και σταφυ
λιών, καυτηριάζοντας το αίσχος που επικρατεί με τις τιμές των 
συγκεκριμένων προϊόντων, με ευθύνη των μεγαλεμπόρων και τις 
πλάτες της κυβέρνησης.

Ακολούθησε πορεία με αγροτικά μηχανήματα στην πόλη, που 
κατέληξε στο σημείο εκκίνησης, με το ραντεβού να ανανεώνε
ται για την έκθεση «Agrotica» αύριο.

Και στις δύο πόλεις οι αγρότες απαίτησαν μεταξύ άλλων ανα
πλήρωση του χαμένου περσινού εισοδήματος, μείωση του κόστους 
παραγωγής και επιδότησή του, μείωση της τιμής του αγροτικού 
ρεύματος, κατάργηση του ΦΠΑ σε μέσα και εφόδια και σε βασι
κά είδη λαϊκής κατανάλωσης, εξόφληση του συνόλου των απο
ζημιώσεων του ΕΛΓΑ και αλλαγή του κανονισμού του.

Λεωφορεία από την Πελοπόννησο
Η Ομοσπονδία Αγροτικών Συλλόγων Περιφέρειας Πελοπον- 

νήσου για τη μαζική συμμετοχή στο αυριανό συλλαλητήριο στη 
Θεσσαλονίκη δρομολογεί λεωφορεία ως εξής:

Σήμερα Παρασκευή, από τη Μεσσήνη (δημαρχείο), στις 11.30 
το βράδυ, με στάσεις: Τρίπολη (σταθμό τρένων), στις 12.30 τα 
μεσάνυχτα και στον Ισθμό Κορίνθου (παλιό ΚΤΕΛ) στις 2 τα ξη
μερώματα.

ΣΥΝΤΑΞΙΟΥΧΟΙ ΣΤΟΙΧΕΙΑ ΔΥΠΑ

Συνεχίζουν τον αγώνα για πραγματικές αυξήσεις στις συντάξεις

Δ
ώστε τώρα αυξήσεις σε όλες τις συντά
ξεις!»: Με αυτό το αίτημα εκατοντάδες 
συνταξιούχοι του νομού Λάρισας πραγ
ματοποίησαν χτες το πρωί μαχητικό συλλαλητή

ριο. Οι συνταξιούχοι, με τα πανό των σωματείων 
τους και έχοντας τη συμπαράσταση του Εργα
τικού Κέντρου, του Νομαρχιακού Τμήματος της 
ΑΔΕΔΥ, του Εμπορικού Συλλόγου, του Ιατρικού 
Συλλόγου και άλλων φορέων της πόλης, συγκε
ντρώθηκαν στην κεντρική πλατεία, ενώ πραγμα
τοποίησαν και πορεία στους δρόμους της πόλης, 
η οποία κατέληξε στο Γενικό Νοσοκομείο, προ- 
κειμένου να εκφράσουν τη συμπαράστασή τους 
στους υγειονομικούς που απεργούσαν και όλοι μαζί απαίτησαν την ενίσχυση του 
δημόσιου συστήματος Υγείας.

Στην κεντρική πλατεία έγιναν χαιρετισμοί από τα σωματεία των συνταξιούχων 
και τους μαζικούς φορείς. Την κεντρική ομιλία έκανε ο Γιώργος Σκιαδιώτης, A 
αντιπρόεδρος της Ομοσπονδίας Συνταξιούχων ΙΚΑ, ο οποίος τόνισε μεταξύ άλ
λων: «Δεν αποδεχόμαστε τα λίγα ψίχουλα που μας πετάνε για να μας κλείσουν το 
στόμα, αντί να έχουμε αξιοπρεπείς συντάξεις τις οποίες πληρώσαμε με τον μόχθο 
μιας ολόκληρης ζωής. Δεν θα συμβιβαστούμε με τις κάλπικες υποσχέσεις που 
μας δίνουν και πάλι ενόψει των εκλογών. Συνεχίζουμε τους αγώνες για τα δίκαια 
αιτήματά μας. Δεν περιμένουμε τίποτα από τη σημερινή κυβέρνηση, αλλά και α
πό τους επίδοξους "σωτήρες", τωρινούς και παλαιότερους, αφού έχουν επιλέξει 
να υπηρετούν τις ανάγκες του κεφαλαίου, τα μέτρα της ΕΕ. Συνεχίζουμε τους α

γώνες για τα δίκαια αιτήματά μας».

Στον Βόλο
Στον Βόλο, με μια μαζική και μαχητική συ

γκέντρωση χτες στην πλατεία Ελευθερίας, 
συνταξιούχοι από όλη τη Μαγνησία έδωσαν 
το αγωνιστικό τους «παρών».

Τη συγκέντρωση χαιρέτισαν, εκ μέρους του 
φοιτητικού κινήματος, ο Γιώργος Νικολούλης, 
πρόεδρος του ΔΣ του Φοιτητικού Συλλόγου 
του Τμήματος Οικονομικών Επιστημών του Πα
νεπιστημίου Θεσσαλίας, εκ μέρους της Πα

νελλήνιας Ομοσπονδίας Πολιτικών Συνταξιούχων η Παρασκευή Ευθυμίου, πρό
εδρος του Συλλόγου Πολιτικών Συνταξιούχων Δημοσίου Μαγνησίας, και ο Χρή- 
στος Κολοβός, πρόεδρος της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Συνταξιούχων ΟΑΕΕ.

Την κεντρική ομιλία έκανε ο Τάσος Κλάδης, αναπληρωτής ταμίας της Ομοσπον
δίας Συνταξιούχων ΙΚΑ, και στη συνέχεια πραγματοποίησαν πορεία σε κεντρικούς 
δρόμους της πόλης, φωνάζοντας συνθήματα όπως «Για τους συνταξιούχους δεν 
υπάρχει μία, λεφτά υπάρχουν μόνο για την πλουτοκρατία». Ψήφισμα διαμαρτυ
ρίας επιδόθηκε στην Αποκεντρωμένη Διοίκηση Μαγνησίας.
• Στο μεταξύ, ολοκληρώνεται το πρόγραμμα των κινητοποιήσεων των Συνερ- 
γαζόμενων Συνταξιουχικών Οργανώσεων με την κινητοποίηση σήμερα, Παρα
σκευή, στην Αμφισσα, στις 10.30 π.μ. στην πλατεία Λαού και τη Δευτέρα 24 Ο- 
κτώβρη στα Τρίκαλα, στις 11 π.μ. στην πλατεία Ρήγα Φεραίου.

Κοντά στις 
900.000 οι άνεργοι 
τον Σεπτέμβρη

Στους 889.465 ανήλθαν οι εγγε
γραμμένοι άνεργοι τον περασμένο 
Σεπτέμβρη, σύμφωνα με τα επίσημα 
στοιχεία της ΔΥΠΑ (πρώην ΟΑΕΔ). 
Από τον αριθμό αυτό, η συντριπτι
κή πλειοψηφία, 883.473, αναζήτη
σαν εργασία, χωρίς να μπορούν να 
βρουν, ενώ οι 517.934 (σχεδόν έξι 
στους δέκα) είναι μακροχρόνια ά
νεργοι, δηλαδή είναι εγγεγραμμέ
νοι στα μητρώα ανέργων τουλάχι
στον 12 μήνες και πάνω. Το σύνολο 
των επιδοτούμενων ανέργων τον ί
διο μήνα ήταν 175.432 άτομα. Από 
τους εγγεγραμμένους ανέργους 
σχεδόν ένας στους δύο (46,4%) εί
ναι τελειόφοιτος δευτεροβάθμιας 
εκπαίδευσης, το 18,8% τριτοβάθ
μιας εκπαίδευσης και το 26,4% υ
ποχρεωτικής εκπαίδευσης.
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1  Κατεδαφίζουν τη δημόσια Υγεία
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,16-17 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

4425.05
cm²

Κυκλοφορία: 630

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Σε διαβούλευση δόθηκε το νομοσχέδιο 
ηου εισάγει τη μερική απασχόληση των 
νοσοκομειακών γιατρών και την παροχή 
ιδιωτικών υπηρεσιών μέσα στα νοσοκομεία

Οι πολίτες θα πληρώσουν από την τσέπη τους 
την επιχειρηματική λειτουργία των δημόσιων 
μονάδων Υγείας

Με εφημερίες ιδιωτών και αγροτικών 
γιατρών προσπαθούν να μπαλώσουν 
τα κενά στο σύστημα

Μαζική και μαχητική συγκέντρωση 
των υγειονομικών χθες. Κατήγγειλαν 
τις τραγικές ελλείψεις στα νοσοκομεία 
και τις άθλιες συνθήκες εργασίας
σελίδες 16-17

Κατεδαφίζουν 
τη δημόσια Υγεία
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1  Κατεδαφίζουν τη δημόσια Υγεία
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,16-17 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-10-2022
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Σε δημόσια διαβούλευση η ταφόπλακα
Βαθιά το χέρι στην τσέπη θα κληθούν να βάλουν οι ασθενείς προκειμένου να λάβουν περίθαλψη βάσει 
του νομοσχεδίου που δόθηκε οε δημόσια διαβούλευση, ενώ ανοίγει και η πόρτα 
για την ιδιωτικοποίηση των υπηρεσιών στα δημόσια νοσοκομεία

Τα πάνω κάτω 
στις εργασιακές 

σχέσεις των 
γιατρών του 

ΕΣΥ φέρνει το 
νομοσχέδιο της 

Μίνας Γκάγκα 
που αφορά τη 

Δευτεροβάθμια 
Περίθαλψη και 

κατατέθηκε 
χθες σε δημόσια 

διαβούλευση

Του
ΑΝΤΩΝΗ ΡΑΥΤΟΠΟΥΛΟΥ

Ο
ι σαρωτικες αλλαγές, πς 
οποίες έχουμε ήδη πα
ρουσιάσει στην ΑΥΓΗ 
μέσω των διαρροών, κα
ταργούν1 στην ουσία τη μονιμότητα 

ίων γιατρών στο δημόσια σύστημα 
Υγείας, καθώς οι νοσοκομειακοί 
γιατροί πλήρους και αποκλειστικής 
απασχόλησης θα μπορούν να πραγ
ματοποιούν ιδιωτικό έργο ή να πα
ρέχουν ιδιωτικές υπηρεσίες υπό συ
γκεκριμένες προϋποθέσεις. Συγκε- 
κρ ιμένα, προβλέπεται« η 8 υνατότη- 
τα προκήρυξης θέσεων μερικής 
απασχόλησης, οι οποίες θα καλύ
πτονται από γιατρούς που θα έχουν 
τη δυνατότητα άσκησης ιδιωτικού 
επαγγέλματος. Οι γιατροί πλήρους 
και αποκλειστικής απασχόλησης 
που υπηρετούν σε νοσοκομεία του 
ΕΣΥ και συμμετέχουν στην ολοή
μερη λειτουργία θα έχουν τη δυνα
τότητα, υπό συγκεκριμένες προϋ
ποθέσεις και με πρώτιστο γνώμονα 
τη στήριξη του δημόσιου συστήμα
τος, να ασκούν περιορισμένα ιδιω
τικό έργο ή να παρέχουν υπηρεσίες 
στον ιδιωτικό τομέα». Ταυτόχρονα, 
η κυβέρνηση έχει ανοίξει ήδη την

πόρτα του ΕΣΥ στους ιδιώτες για
τρούς, οι οποίοι μέσω του θεσμού 
του «προσωπικού γιατρού» καλού
νται να κάνουν εφημερίες αν και 
όποτε τους ζητηθεί σε δημόσιες δο
μές Υγείας και νοσοκομεία ή να κα- 
λύψσυν κενές θέσεις που προκη
ρύσσονται Και παραμένουν κενές 
λόγω χαμηλής διαθεσιμότητας. 
Επίσης, επιτρέπεται σε πανεπιστη
μιακούς γιατρούς που υπηρετούν 
σε νοσοκομεία του ΕΣΥ ή αρμοδιό
τητας του υπουργείου Παιδείας να 
παρέχουν ιδιωτικές υπηρεσίες.

Ολοκληρώνουν το έγκλημα
Παράλληλα, οι ασθενείς θα κλη

θούν να βάλουν βαθιά το χέρι στην 
τσέπη για να θεραπευτούν. Ριζικές 
αλλαγές υπάρχουν και στην ιατρική 
εκπαίδευση, στην απόκτηση ειδικό
τητας, ενώ θα δημιουργηθούν αυτό
νομα Τμήματα Επειγόντων Περιστα
τικών (ΤΕΠ) στα δημόσια νοσοκο
μεία. Οι αποφάσεις για την προκήρυ
ξη μόνιμων θέσεων γιατρών στα νο
σοκομεία θα είναι στόχε υμένες και θα 
περνούν στα χέρια συμβουλίων κρί
σεων ανά Υγειονομική Περιφέρεια, η 
επιλογή των ειδικευόμενων θα γίνε
ται απευθείας από τα νοσοκομεία 
μέσω ηλεκτρονικής πλατφόρμας.

Οπως τονίζει στην ΑΥΓΗ η πρόε
δρος της ΟΕΝΓΕ Αφροδίτη Ρέιζι- 
ου, η κυβέρνηση τρέχει για να ολο- 
κληρώοει το ε γκληματ ικό της σχέδιο 
για το νέο ΕΣΥ των ιδιωτικοποιήσε- 
ων, της επιχειρηματικής λειτο υργίας 
των δημόσιων μονάδων Υγείας, των 
νοσοκομείων ως ανώνυμες εταιρεί
ες και των Συμπράξεων Δημοσίου 
και Ιδιωτικού Τομέα. «Το νέο νομο
σχέδιο θα καταργεί την αποκλειστι
κή απασχόληση στους γιατρούς του 
ΕΣΥ. θα αξιοποιεί αγροτικούς για 
να μπαλώνουν όπως-όπως τα κενά 
σε ειδικευόμενους γιατρούς και θα 
σπρώχνει τους ασθενείς να βάζουν 
ακόμα πιο βαθιά το χέρι στην τσέπη» 
δήλωσε η Αφροδίτη Ρέτζιου.

Μείγμα ρουσφετολογίας και 
θατσεριομού

Μιλώνταςστην ΑΥΓΗ,ο αναπλη
ρωτής γενικός γραμματέας της 
ΟΕΝΓΕ Αλέξανδρος Τζανος τονίζει 
ότι τα κυρίαρχα σημεία του νομοσχε
δίου είναι δύο. «Για πρώτη φορά 
έπειτα από τριάντα χρόνια, από την 
προηγούμενη κυβέρνηση Μητσοτά- 
κη, τίθεται εκ νέου θέμα κατάργησης 
της πλήρους και αποκλειστικής απα
σχόλησης των νοσοκομειακών για
τρών, το οποίο στην ουσία θίγει τον

πυρήνα καί τα θεμέλια του Εθνικού 
Συστήματος Υγείας» εξηγεί και συ- 
μηληρώνει ότι πλέον ο ασθενής αντι
μετωπίζεται ως πελάτης, ο οποίος θα 
μεταφέρεται σε ιδιωτικές δομές. 
«Είτε είναι ιατρεία είτε είναι άλλες 
επιχειρηματικές μονάδες. Η δωρεάν 
δημόσια Υγεία είναι σεδιακύβευμα».

Επίσης, υπάρχουν και άλλες ρυθ
μίσεις που έχουν να κάνουν με τις 
προσλήψεις και τον τρόπο που γί
νονται. «Τελικό αποτέλεσμα θα εί
ναι να αυξάνεται ο ρουσφετολογι- 
κός χαρακτήρας του συστήματος. 
Θα μπορούν να ελέγχουν ακόμα πιο 
εύκολα ποιοι θα προσλαμβάνονται 
και ποιοι θα παίρνουν τις θέσεις ευ
θύνης στα νοσοκομεία. Άρα μιλάμε 
για ένα μείγμα ρουσφετολογίας και 
θατσεριομού. Δηλαδή, πραγματικά 
μας γυρίζει πίσω σε εποχές που νο
μίζαμε πως είχαν ξεπεραστεί» εξηγεί 
ο Λλ. Τζάνος.

Καμία διαβούλευση 
με τους νοσοκομειακούς

Τέλος, ο αναπληρωτής γενικός 
γραμματέας της ΟΕΝΓΕ χαρακτη
ρίζει το νομοσχέδιο ως «ακραία νεο
φιλελεύθερο μέτρο», το οποίο δεν 
πρέπει να περάσει. «Χρειάζεται κι
νητοποίηση όλης της κοινωνίας και
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1  Κατεδαφίζουν τη δημόσια Υγεία
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,16-17 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-10-2022

στο ΕΣΥ

Μαζικό ανθρώπινο ποτάμι για την Υγεία
Χιλιάδες υγειονομικοί συγκεντρώθηκαν έξω από το υπουργείο Υγείας διεκδικώντας τα αυτονόητα 
και τα υποσχεθέντα από την κυβέρνηση, όπως δηλώνουν στην ΑΥΓΗ μέλη του Δ.Σ. της ΟΕΝΓΕ, 
ο πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ καθώς και συνδικαλιστικοί εκπρόσωποι εργαζομένων

Ο
έλουμε ιιίσω ιην αξιοπρέπεια μας» 
φώναξαν χθες χιλιάδες υγειονομικοί, 
οι οποίοι συμμετείχαν σε μία από τις 
μαζικότερες πορείες των τελευταίων 
ετών, στο πλαίσιο της παν υγειονομικής πανελλα
δικής απεργίας.

Η πρόεδρος της ΟΕΝΓΕ Αφροδίτη Ρέτζιου 
τόνισε στην ΑΥΓΗ ότι τα νοσοκομεία βουλιά
ζουν κάτω από το βάρος των τραγικών ελλείψε
ων. «Απαντάμε στις κοροϊδίες τις κυβέρνησης» 
υπογράμμισε η Αφροδίτη Ρέτζιου, συμπληρώ
νοντας ότι υπάρχουν δικαστικές αποφάσεις ποο 
προβλέπουν την επιστροφή των μισθών σε επί
πεδα πριν το 2012. «Είμαστε εδώ για να απαιτή
σουμε να πληρωθεί στο ακέραιο το σύνολο των 
δεδουλευμένων, να ενταχθούμε στα βαρέα καί 
ανθυγιεινά, να δοθεί το επίδομα ανθυγιεινής ερ
γασίας, να σταματήσει η ομηρεΐα των επικουρι
κών και να επιστρέφουν οι υγειονομικοί σε ανα
στολή» σημείωσε.

Ο γενικός γραμματέας της ΟΕΝΓΕ Πάνος Πα- 
πανίκολάου δήλωσε στην ΑΥΓΗ ότι τα αιτήματα

των υγειονομικών είναι αυτονόητα, ενώ μάλιστα 
δύο από αυτά αφορούν δεσμεύσεις του ίδιου του 
πρωθυπουργού, τις οποίες απεμπόλησε.

«Η μία αφορά τη μονιμοποίηση του επικουρι
κού προσωπικού και η άλλη την ένταξη στα βα
ρέα και ανθυγιεινά» εξήγησε. Πλέον, σύμφωνα 
με τον ίδιο, η κυβέρνηση επιχειρεί να κατεδαφί
σει ό,τι έχει απομείνει «πάνω σια ερείπια του 
ΕΣΥ που η ίδια έχει διαλύσει και πάνω σε χιλιά
δες αδικαιολόγητους θανάτους, για τους οποί
ους η ίδια ευθύνεται».

Ο δεύτερος αντιπρόεδρος της ΟΝΓΕ Κώστας 
Λιβαδάς εξέφρασε την αντίθεση των νοσοκομει
ακών στη διάλυση του ΕΣΥ. Μιλώντας στην 
ΑΥΓΗ, υπογράμμισε ότι η Ομοσπονδία ζητάει να 
γίνουν προσλήψεις, να αρθούν οι μίσθολογικές 
αδικίες και να ξεκινήσει διάλογος για νέο μισθο
λόγιο και να πληρωθούν όλες οι δεδουλευμένες 
εφημερίες που οφείλονται. «Θέλουμε μέτρα για 
την ενίσχυση του ΕΣΥ με προσλήψεις, να επι- 
στρέψουν οι υγειονομικοί σε αναστολή και να αυ
ξηθεί η χρηματοδότηση, γιατί τα νοσοκομεία δεν

έχουν χρήματα» ανέφερε. Επίσης, μειέφερε ότι η 
συνάντηση που είχαν εκπρόσωποι της ΟΕΝΓΕ 
και της ΠΟΕΔΗΝ με τη Μίνα Γκάγκα δεν απέ
δωσε καρπούς.

Ο πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ Μιχάλης Γιαννά- 
κος στάθηκε στο κύμα φυγής εξαιτΐας των δυσμε
νών συνθηκών εργασίας και των εξευτελιστικών 
μισθών. Επιπλέον, ξεκαθάρισε ότι η ακρίβεια δεν 
τσακίζει μόνο τα νοικοκυριά, καθώς οι προϋπο
λογισμοί των νοσοκομείων δεν μπορούν να αντέ- 
ξουν βασικά λειτουργικά έξοδα. «Εμείς νιώθουμε 
προδομένοι από την Πολιτεία. Δεν υπάρχει καμία 
αναγνώριση. Δεν ζητούμε λαγούς και πετραχή
λια. Θέλουμε πίσω τα αυτονόητα, την αξιοπρέπειά 
μας» δήλωσε στην ΑΥΓΗ.

Τέλος, η Αργυρή Ερωτοκρίτου, μέλος του Δ.Σ. 
του Συλλόγου Εργαζομένων στο Νοσοκομείο «Γ. 
Γεννηματάς», υποστήριξε πως η μαζική κινητο
ποίηση απαντάει στην πολιτική της κυβέρνησης, 
που θέλει την υποβάθμίση της δημόσιας Υγείας 
και την ενίσχυση του ιδιωτικού κεφαλαίου.

Ανιώνης Ραυτόπουλος

των σωματείων, των υγειονομικών 
και όλων των φορέων» καταλήγει.

Σύμφωνα με όσα είπαν στην 
ΑΥΓΗ τα μέλη του ΔΧ. της ΟΕΝΓΕ 
που συναντήθηκαν με τη Μίνα Γκά
γκα χθες στο υπουργείο Υγείας 
(Αφροδίτη Ρέτζιου και Κώστας Λι- 
βαδάς), το συγκεκριμένο νομοσχέδιο 
είναι για... πέταμα. Μάλιστα, η πολιτι
κή ηγεσί α του υπουργείου Υγείας δεν 
συζήτησε ποτέ μαζί τους τις ρυθμί
σεις! Μετά τις χθεσινές πιέσεις, τους 
κάλεσε σε συνάντηση στις 31 Οκτω
βρίου, δηλαδή τρεις μέρες πριν εκ- 
πνεύσει η δημόσια διαβούλευση.

Επίσης, σύμφωνα με πληροφο
ρίες της ΑΥΓΗΣ, το συγκεκριμένο 
νομοσχέδιο που διαλύει το ΕΣΥ 
αποτελεί προσωπικό στοίχημα της 
Μίνας Γκάγκα, με τον Θάνο Πλεύρη 
να διαφωνεί στην κατάθεσή του, 
τουλάχιστον στην παρούσα φάση. 
Εξάλλου, ο ίδιος ο Κυριάκος Μη- 
ισοτάκης είχε μιλήσει για «νομοσχέ
διο δεύτερης τετραετίας» το καλο
καίρι. Σε κάθε περίπτωση, η Μίνα 
Γκάγκα είχε ετοιμάσει το νομοσχέ
διο από το καλοκαίρι, αλλά περίμενε 
να ολοκληρωθούν οι διαδικασίες 
των εκλογών στους ιατρικούς συλ
λόγους για να το δώσει στη δημο
σιότητα υπό τον φόβο αντιδράσεων.

QTOMEiAKiW >
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1  ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟ ΥΓΕΙΑΣ Ταφόπλακα στις ιδρυτικές
αρχές του ΕΣΥ

Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ
ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ

Σελ.: 1,18-19 Ημερομηνία
έκδοσης:

21-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1576.33
cm²

Κυκλοφορία: 4750

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟ ΥΓΕΙΑΣ

Ταφόπλακα στις 
ιδρυτικές αρχές του ΕΣΥ

Τέλος στην πλήρη και αποκλειστική απασχόληση 
των γιατρών στα δημόσια νοσοκομεία και ενδυνάμωση 
της ιδιωτικής πρωτοβουλίας

Μαζική συμμετοχή στην πανυγειονομική απεργία 
Α. Ξανθός στην «Εφ.Συν.»: «Λένε ωμά στους γιατρούς 

να “τα παίρνουν" από τους ασθενείς»
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1  ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟ ΥΓΕΙΑΣ Ταφόπλακα στις ιδρυτικές αρχές του ΕΣΥ
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 1,18-19 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-10-2022

Βροντερό «όχι» στην κατεδά
Με δυναμικές κινητοποιήσεις αντιδρούν 
οι υγειονομικοί στο νέο νομοσχέδιο της Μίνας 
Γκάγκα που δίνει τη χαριστική βολή στο 
δημόσιο σύστημα υγείας, καταργώντας την 
αποκλειστική απασχόληση των γιατρών και 
μετατρέηοντας τα νοσοκομεία σε προθάλαμο 
για άγρα πελατείας από τις ιδιωτικές κλινικές

► Tns ΝΤΑΝΙ ΒΕΡΓΟΥ

ην τελική της έφοδο 
εναντίον του Εθνι
κού Συστήματος 
Υγείας ετοιμάζει η 
κυβέρνηση, ενώ 
γιατροί και νοση
λευτές για άλλη μια 
φορά βγαίνουν μα

ζικά στον δρόμο. Ανατρέποντας 
ολοσχερώς τον νόμο του 1983 
που θεμελίωσε το ΕΣΥ, το νομο
σχέδιο καταργεί την πλήρη και 
αποκλειστική απασχόληση των 
γιατρών, ελαστικοποιεί τις εργα
σιακές τους σχέσεις, ενώ μετα
τρέπει το δημόσιο νοσοκομείο σε 
προθάλαμο των ιδιωτικών παρο
χών υπηρεσιών υγείας.

«Θέλουμε πίσω την αξιοπρέ- 
πειά μας», «Οχι στο νέο ΕΣΥ των 
ιδιωτικοποιήσεων και των ΣΔΙΤ», 
«Οχι στα νοσοκομεία-επιχειρή- 
σεις», φώναζαν δεκάδες υγειο
νομικοί που βγήκαν χθες, ημέρα 
απεργίας, στους δρόμους και 
πραγματοποίησαν συγκέντρωση 
στο υπουργείο Υγείας.

Την ώρα που οι εργαζόμενοι 
στο ΕΣΥ διαδήλωναν μαζικά για 
την ενίσχυση του δημόσιου συ
στήματος Υγείας κόντρα στον 
εγκληματικό σχεδίασμά έντασης 
της επιχειρηματικής δράσης στα 
νοσοκομεία και στις άλλες δομές 
Υγείας, της υποχρηματοδότησης, 
της υποστελέχωσης και της επί
θεσης στα δικαιώματά τους, η 
κυβέρνηση της Ν.Δ. έθετε σε δι- 
αβούλευση ακόμα ένα διαλυτικό 
νομοσχέδιο, «θέλουμε προσλή
ψεις μόνιμου προσωπικού, άμεση 
χορήγηση βαρέος - ανθυγιεινού» 
και «Αυτοί μιλάνε για κέρδη και 
ζημιές, εμείς μιλάμε για ανθρώ
πινες ζωές», φώναζαν οι διαδη
λωτές. Εργαζόμενοι με λευκές και 
μπλε μπλούζες στα νοσοκομεία 
της Αττικής, που στάθηκαν απέ
ναντι στο «νέο ΕΣΥ», λένε «όχι» 
στο νομοσχέδιο της κυβέρνησης

και διεκδικούν δωρεάν Υγεία για 
όλο τον λαό. Ζητούν επείγουσες 
προσλήψεις μόνιμου προσωπι
κού, μονιμοποίηση των συμβασι- 
ούχων, αυξήσεις στους μισθούς, 
επαναφορά 13ου - Μου μισθού, 
ξεκινώντας με την καταβολή του 
Δώρου Χριστουγέννων, ανάκλη
ση των αναστολών εργασίας των 
εργαζομένων σε μονάδες Υγείας 
και Πρόνοιας, επέκταση ανθυγι
εινού επιδόματος και ένταξη στα 
Βαρέα και Ανθυγιεινά Επαγγέλ
ματα όλων όσοι εργάζονται σε 
αντίστοιχες συνθήκες.

«Η σημερινή διαδήλωση είναι 
απάντηση σε όσους λένε ότι με 
τους αγώνες δεν γίνεται τίποτα», 
τόνισε η πρόεδρος της Ομοσπον
δίας Ενώσεων Νοσοκομειακών 
Γιατρών Ελλάδας (ΟΕΝΓΕ) μι
λώντας στην απεργιακή συγκέ
ντρωση. Η Αφροδίτη Ρέτζιου 
στηλίτευσε το νομοσχέδιο του 
υπουργείου Υγείας χαρακτηρί- 
ζοντάς το «οδοστρωτήρα για τα 
δικαιώματα εργαζομένων και 
ασθενών» και ανανέωσε το ρα
ντεβού των υγειονομικών για την 
απεργία στις 9 Νοέμβρη.

Νωρίτερα οι υγειονομικοί εί
χαν συγκεντρωθεί στην πλατεία 
Μαβίλη από όπου με πορεία κα- 
τευθύνθηκαν στο υπουργείο. Εκεί 
τους «υποδέχτηκαν» δυνάμεις 
της ΟΠΚΕ που είχαν παραταχθεί 
στην είσοδο του κτιρίου. Την πα
ρουσία των δυνάμεων της ΟΠΚΕ 
κατήγγειλε η Αφροδίτη Ρέτζιου 
στην ομιλία της σημειώνοντας 
ότι «η παρουσία τους δεν είναι 
τυχαία, έτσι μας αντιμετωπίζει η 
κυβέρνηση, ως εγκληματίες, και 
η σημερινή παρουσία τους εδώ 
συνδέεται με τις χθεσινές δηλώ
σεις του πρωθυπουργού». «Αν 
απολυθεί το 40% των εργαζομέ
νων που είναι συμβασιούχοι, τα 
νοσοκομεία θα καταρρεύσουν», 
επισήμανε από την πλευρά του ο 
πρόεδρος της Πανελλήνιας Ομο
σπονδίας Εργαζομένων Δημό-
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σιων Νοσοκομείων (ΠΟΕΔΗΝ) 
Μιχάλης Γιαννάκος.

Το νομοσχέδιο
Η αποσάθρωση της δημόσιας 

περίθαλψης συνεχίζεται, με την 
αναπληρώτρια υπουργό Υγείας 
Μίνα Γκάγκα να θέτει σε δημό
σια διαβούλευση χθες το νέο νο
μοσχέδιο. Οι αλλαγές που έρχο
νται για τον άρρωστο σημαίνουν 
ότι θα κληθεί να βάλει ακόμα πιο 
βαθιά το χέρι στην τσέπη για την 
υγεία του.

Παρ’ ότι η εν εξελίξει παν
δημία κατέδειξε διεθνώς την 
ανάγκη για ισχυρά δημόσια συ
στήματα υγείας, με συνοπτικές 
διαδικασίες η κυβέρνηση συνε

χίζει να αποδυναμώνει το ΕΣΥ, 
το οποίο, υποχρηματοδοτούμενο 
και υποστελεχωμένο, καταρρέει.

Η διαβούλευση στο open.gov 
για το νομοσχέδιο με τίτλο «Δευ
τεροβάθμια περίθαλψη, ιατρική 
εκπαίδευση και λοιπές διατάξεις 
αρμοδιότητας του υπουργείου 
Υγείας» θα είναι ανοιχτή μέχρι 
την Πέμπτη 3 Νοεμβρίου 2022. 
Οι βασικοί άξονες της νομοθε
τικής παρέμβασης αφορούν τη 
νοσοκομειακή περίθαλψη, την 
ιατρική εκπαίδευση, την προα
γωγή της Επείγουσας Ιατρικής 
και της μαιευτικής περίθαλψης, 
καθώς και τις επαγγελματικές 
σχέσεις των ιατρών ΕΣΥ.

Με το εν λόγω νομοσχέδιο το

υπουργείο Υγείας καταργεί την 
πλήρη και αποκλειστική απα
σχόληση των γιατρών του ΕΣΥ, 
δηλαδή την εργασιακή σχέση 
που θεμελίωνε ο ιδρυτικός νόμος 
του 1983 και αποτέλεσε τη βάση 
για το σύστημα της δημόσιας 
υγείας. Ετσι, οι νοσοκομειακοί 
γιατροί πλήρους και αποκλει
στικής απασχόλησης που υπη
ρετούν σε νοσοκομεία του ΕΣΥ 
και συμμετέχουν στην ολοήμερη 
λειτουργία θα έχουν τη δυνατό
τητα να ασκούν για δυο φορές 
την εβδομάδα ιδιωτικό έργο, 
είτε σε δικό τους ιατρείο είτε σε 
ιδιωτική κλινική, διαγνωστικό 
κέντρο κ.λπ.

Ταυτόχρονα,η «πόρτα» του
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1  ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟ ΥΓΕΙΑΣ Ταφόπλακα στις ιδρυτικές αρχές του ΕΣΥ
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 1,18-19 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-10-2022

φιση του ΕΣΥ
ΔΗΛΩΣΗ Α. ΞΑΝΘΟΥ ΣΤΗΝ «ΕΦ.ΣΥΝ.» ΓΙΑ ΤΟ ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟ ΓΚΑΓΚΑ

«Λένε ωμά στους γιατρούς του ΕΣΥ 
να “τα παίρνουν” από τους ασθενείς»
ΜΕ ΠΟΛΥΜΗΝΗ ΚΑΘΥΣΤΕΡΗΣΗ σε σχέση με τα 
αρχικά χρονοδιαγράμματα και -πολύ τεχνηέντως- 
μετά τη διενέργεια των εκλογών στους Ιατρικούς 
Συλλόγους, το υπουργείο Υγείας έβγαλε σε δια- 
βούλευση το νέο νομοσχέδιο για τη δευτεροβάθμια 
περίθαλψη. Ενα νομοσχέδιο που με τις ρυθμίσεις 
του θα δώσει τη «χαριστική βολή» στο ήδη βαριά 
«πληγωμένο» από τις κυβερνητικές επιλογές ΕΣΥ. 
Σε μια περίοδο αποδιοργάνωσης των δημόσιων 
νοσοκομείων και πρωτοφανούς κρίσης ιατρικής 
στελέχωσης των περισσότερων κλινικών και τμη
μάτων, η κυβέρνηση, αντί να φέρει μια νέα δέσμη 
κινήτρων που θα καταστήσουν ξανά το ΕΣΥ ελκυ
στικό στους νέους γιατρούς, έρχεται να ακυρώσει 
τη θεμελιώδη εργασιακή σχέση του ιδρυτικού νό
μου του ΕΣΥ, δηλαδή την πλήρη και αποκλειστική 
απασχόληση (ΠΑΑ) των νοσοκομειακών γιατρών. 
Δίνοντας τη δυνατότητα απασχόλησης στον ιδι
ωτικό τομέα σε όσους γιατρούς ήδη συμμετέχουν 
στα απογευματινά ιατρεία των νοσοκομείων και, 
κυρίως, θεσμοθετώντας την προκήρυξη ιατρικών 
θέσεων μερικής απασχόλησης στο ΕΣΥ.

Το νομοσχέδιο αυτό αφαιρεί και το τελευταίο 
«φύλλο συκής» στην πολιτική υγείας της κυβέρ
νησης Μητσοτάκη. Από τη ρητορική των ΣΔΙΤ (Συ
μπράξεων Δημόσιου-Ιδιωτικού Τομέα) ως δήθεν 
εργαλείου ενίσχυσης του ΕΣΥ περνά πλέον ανοι
κτά στην κατεδάφιση όλων των «καταστατικών» 
ρυθμίσεων που συγκροτούσαν τον ν.1397/1983, 
τη μεγάλη τομή της Μεταπολίτευσης στη Δημόσια 
Υγεία και στο Κοινωνικό Κράτος στην Ελλάδα.

Η κυβέρνηση και το υπουργείο Υγείας λοιπόν 
λένε ωμά στους γιατρούς του ΕΣΥ: «Η Πολιτεία δεν 
πρόκειται να κάνει οτιδήποτε για να αναβαθμίσει τη 
θέση σας και η μόνη προοπτική για να βελτιωθεί η 
μισθολογική σας κατάσταση είναι να κάνετε ιδιω

τικό έργο, δηλαδή να “τα πάρετε” από τους ασθε
νείς»! Μόνο που αυτό είναι έξω από τα διδάγματα 
της πανδημίας για ενδυνάμωση των δημόσιων και 
καθολικών συστημάτων υγείας, αλλά και εντελώς 
εκτός κοινωνικής πραγματικότητας της χώρας μας, 
με τη δραματική αφαίμαξη εισοδημάτων λόγω του 
πληθωρισμού.

Πρόκειται ξεκάθαρα για πολιτική επιλογή ορι
στικής διάλυσης του Δημόσιου Συστήματος Υγεί
ας. Το νεοφιλελεύθερο σχέδιο της Ν.Δ. δεν είναι 
απλώς το «άνοιγμα» του ΕΣΥ στην αγορά και η δι
ευκόλυνση των επιχειρηματιών Υγείας, αλλά η επι
στροφή στην προ-ΕΣΥ περίοδο, στην εποχή δηλαδή 
που περίθαλψη είχαν μόνο όσοι είχαν χρήματα ή 
πολιτικό «μέσον». Αυτή η κοινωνική οπισθοδρόμη
ση δεν μπορεί να γίνει ανεκτή από κανέναν και, φυ
σικά, δεν θα επιτρέψουν οι υγειονομικοί, οι ασθε
νείς και οι προοδευτικοί πολίτες να υλοποιηθεί.

ΕΣΥ έχει ανοίξει ήδη και για τους 
ιδιώτες γιατρούς, οι οποίοι μέσω 
του θεσμού του «προσωπικού 
γιατρού» καλούνται να κάνουν 
εφημερίες εάν και όποτε τους ζη
τηθεί σε δημόσιες δομές Υγείας 
και νοσοκομεία ή να καλύψουν 
θέσεις που προκηρύσσονται και 
παραμένουν κενές λόγω χαμηλής 
διαθεσιμότητας.

Πανεπιστημιακοί γιατροί
Ειδικά για τους πανεπιστημι

ακούς γιατρούς, προβλέπεται η 
δυνατότητα να παρέχουν υπη
ρεσίες σε κάθε είδους ιδιωτικές 
επιχειρήσεις (κλινικές, διαγνω
στικά ή θεραπευτικά εργαστήρια 
κ.ά.) κατόπιν χορήγησης ειδικής

άδειας από τη Σύγκλητο του ΑΕΙ. 
Για τα μέλη ΔΕΠ που υπηρετούν 
σε πανεπιστημιακές κλινικές ή 
πανεπιστημιακά εργαστήρια ή 
μονάδες τμημάτων ή σχολών 
Επιστημών Υγείας των ΑΕΙ, που 
είναι εγκατεστημένες σε νοσο
κομεία του ΕΣΥ, προϋπόθεση για 
τη χορήγηση της ειδικής άδειας 
είναι η συμμετοχή τους στην 
ολοήμερη, πέραν του τακτικού 
ωραρίου, λειτουργία του νοσο
κομείου τουλάχιστον δυο φορές 
την εβδομάδα, εκτός των ημερών 
εφημερίας.

Το νομοσχέδιο δίνει ακόμα 
τη δυνατότητα στους γιατρούς, 
στο λοιπό επιστημονικό και νο
σηλευτικό προσωπικό του ΕΣΥ,

καθώς και σε πανεπιστημιακούς 
γιατρούς που εργάζονται σε κλι
νικές ή μονάδες ή εργαστήρια νο
σοκομείων του ΕΣΥ ή των ΑΕΙ να 
συμμετέχουν σε ομάδες εργασίας 
όπως «Συμβουλευτικές Επιτρο
πές Εμπειρογνωμόνων» για φάρ
μακα και θεραπείες, με αυστηρά 
επιστημονικό περιεχόμενο, που 
λαμβάνουν χώρα στην Ελλάδα 
ή στο εξωτερικό και οργανώνο
νται από φαρμακευτικές εται
ρείες, με ή χωρίς αμοιβή, εφόσον 
έχουν λάβει σχετική άδεια από 
τον φορέα που τους εποπτεύει. 
Η καταβολή της αμοιβής γίνεται 
μέσω του Ειδικού Λογαριασμού 
Κονδυλίων Ερευνας & Ανάπτυ
ξης (ΕΛΚΕΑ).
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